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خرید، حمل، نصب و راه اندازی و عملیات نگهداری یکساله پکیج تصفیه خانه فاضلاب بهداشتی به روش IFAS سازمان سیما 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج به ظرفیت 1000 مترمکعب در شبانه روز مربوط به منطقه مهرویلا

سازمان سیما و منظر فضاهاي سبز شهري شهرداري کرج در نظر دارد :
به استناد آئین نامه های اجرایی قانون برگزاری مناقصات، آیین نامه معاملاتی شهرداری و شرایط خصوصی مناقصه خرید، حمل و نصب 
و راه اندازی و عملیات نگهداری یکساله پکیج تصفیه خانه فاضلاب بهداشتی واقع در منطقه مهرویلا کرج را از طریق فراخوان مناقصه به 

واجدین شرایط واگذار نماید . 
1ـ نام و نشانی دستگاه مناقصه گزار :  سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج به نشانی کرج – عظیمیه – ضلع شمال 

شرقی میدان استقلال کدپستی: 3155813588  تلفن:  32530202- 32543776 )026(
2ـ موضوع مناقصه و برآورد ریالی: خرید، حمل، نصب و راه اندازی و عملیات نگهداری یکساله پکیج تصفیه خانه فاضلاب بهداشتی به روش 

IFAS به ظرفیت 1000 مترمکعب در شبانه روز مربوط به منطقه مهرویلا  با برآورد ریالی )15.000.000.000( ریال 
3ـ محل انجام کار : استان البرز شهر کرج منطقه مهرویلا

4ـ مدت انجام کار  : 6 ماه شمسی 
5ـ تاریخ مهلت و محل دریافت اسناد مناقصه : واجدین شرایط میتوانند در ساعت های اداری از تاریخ درج آگهی به مدت ده روز نسبت 

به خرید و دریافت اسناد مناقصه از دفتر امورقراردادها سازمان اقدام نمایند.  
6ـ مبلغ تضمین شرکت در مناقصه ) 750.000.000 ( ریال با اعتبار 45 روز بصورت ضمانت نامه بانکی یا وجه واریز به حساب شماره  

100100100121 بانک شهر  می باشد . 
7ـ تاریخ مهلت و محل  تحویل اسناد مناقصه : مناقصه گران پس  از  دریافت و مطالعه اسناد حداکثر تا 10 روز پس از چاپ اگهی اسناد 
مربوطه را تکمیل و در پاکت لاک و مهر شده به دبیرخانه سازمان سیما منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج تحویل و رسید دریافت 

دارند. پیشنهادهای واصله در کمیسیون  مناقصه  بازگشایی  خواهد  شد.  ضمنا« هزینه  درج آگهی بر عهده برنده مناقصه می باشد. 
8- مبلغ کل قرارداد بصورت 50درصد نقد و 50درصد تهاتر با ملک)در سطح مناطق شهرداری کرج(محاسبه و از مبلغ صورت وضعیت 

ابتدا کسورات قانونی)بیمه، مالیات و سپرده( کسر و سپس سهم و درصد تهاتر محاسبه می گردد.
9- سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مناقصه مندرج شده است.       

سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج

آگهی فراخوان مناقصه شماره 20
شهرداری کرج

سازمان سیما، منظر و فضای سبزشهری

  روابط عمومی سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداري کرج
Park.Karaj.ir  

جناب آقای مهندس شاه مرادی 
انتصاب حضرتعالی را به عنوان مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز 
که نشان از توانایی و شایستگی شما است را تبریک عرض نموده و از خداوند 

منان موفقیت و توفیق خدمت در مسئولیت جدید را مسئلت داریم.
مدیریت و اعضای تحریریه روزنامه دنیای هوادار

جناب آقای سید علیرضا موسوی
مدیر کل محترم ارتباطات و روابط بین الملل شهرداری کرج

کسب عنوان »ستاره ارتباطی شهر« را در پنجمین جشنواره ستارگان روابط 
عمومی ایران که نشان از توانمندی و تلاش های حضرتعالی و همکاران شما در 

مجموعه روابط عمومی شهرداری کرج می باشد را تبریک عرض می نماییم.
مدیریت و اعضای تحریریه روزنامه دنیای هوادار

آکادمی فوتبال پرسپولیس
اولین آکادمی تحت نظر باشگاه پرسپولیس در استان البرز

  معرفی استعدادهای برتر به تیم های باشگاه پرسپولیس
  انجام بازی های دوستانه با تیم های پایه باشگاه پرسپولیس

  شرکت در مسابقات برتر استان البرز در رده های سنی مختلف
  بازدید اعضای مدرسه از تمرینات تیم بزرگسالان باشگاه پرسپولیس
  انجام آزمایشات کامل پزشکی و تشکیل پرونده سلامت برای هر فرد

  زیر نظر مربیان بین المللی
  فعالیت تیم های پایه در رده های سنی نوباوه گان، نونهالان، نوجوانان و جوانان

  آموزش اصولی فوتبال در قالب کلاس های تئوری و عملی طبق استاندارهای فیفا

انتهای زیرگذر طالقانی، به سمت میدان شهدا، برج حکیم، طبقه 9، واحد 92
09121430773 - 32400318

ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی

اینترنت فقط
شماره تماس:    ۷۴۴۹۶ 02۱    -    ۳۵۶۹ 02۶

وقتی برخی اعضای »لیست امید« ارزش سرمایه »اعتماد مردم« را نمی دانند

ای کاش برخی با»مرغ و پلو« به پارلمان می رفتند
درخشش دانشگاه جامع

علمی - کاربردی البرز در پنجمین 
جشنواره  درون دانشگاهی »حرکت«     

8

خطاب به قانون گریزان شورای شهر کرج
»قانون«  بهترین محکمه

 برای قضاوت است
2

بانوان نقش آفرین یا بانوان 
دردسر آفرین

۷

تفاهم نامه ساخت پروژه متروی 
هشتگرد به قزوین امضاء شد

2

سریزدی: درآمدهای نهفته »کرج« 
شهری با نیازهای آشکار و ظرفیت های 

پنهان را دریابیم
۷

استاندار البرز »اشتغال زایی« را 
مأموریت اول دولت در البرز دانست

نباید برای کاهش نرخ 
بیکاری منتظر جایزه باشیم

2

»بلایای طبیعی« زیر آوار بی توجهی مسئولان مدیریت شهری

8

۷

بحران در »سوله های مدیریت بحران«

تداوم درخشش ایرانی ها در جشنواره کن

جایزه  بهترین فیلمنامه
 به جعفر پناهی رسید 

در مراسم اختتامیه جشنواره کن 2018 که شب 
گذشته برگزار شد، جعفر پناهی در پیامی که توسط 
دخترش خوانده شد، از عباس کیارستمی فقید یاد کرد 

۴ صفحه ویژه ورزشی
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روزنامه ورزشی - اقتصادی

البرز در یک نگاه

سیمایی که از نمایش افتخارآفرینی بانوان 

ورزشکار محروم است

حقی برای پخش بانوان

توحید وانشانی - تیم ملی فوتسال بانوان ایران که به عنوان 

مدافع عنوان قهرمانی در مسابقات جام ملت های آسیا شرکت 

داشت، توانست با برتری قاطع مقابل ژاپن بار دیگر عنوان قهرمانی 

آسیا را کسب کند. افتخاری که یک بار دیگر شایستگی دختران 

کشورمان را در عرصه ورزش بر همگان ثابت کرد.

اتفاق  آسیا  در  قهرمانی  دبل  و  عنوان  این  کسب  شک  بی 

خوشایندی برای ورزش بانوان ایران است، افتخاری شیرین که در 

تاریخ ثبت شد اما کم توجهی به این تاریخ سازی باعث شد آنگونه 

که باید طعم حلاوت آن کاممان را شیرین نکند.

بی توجهی و کم توجهی به ورزش بانوان در کشورمان برای اولین 

بار نیست که به بوته نقد گذاشته می شود، شاید هم کم کم این 

ندیدن ها را عادت کرده باشیم، اما باید توجه داشت که نیمی 

از جامعه ما را بانوان تشکیل داده اند. بانوانی که همچون آقایان 
حقوقی دارند. 

می  که  را  کشورمان  ورزش  دختران  پرافتخار  کتاب  صفحات 

بینیم، درخشش چهره هایی همچون کیمیا علیزاده، زهرا نعمتی، 

خواهران منصوریان و تیم هایی همچون تیم ملی فوتسال کم 

نیست اما واقعا چرا آن گونه که شایسته است به این افتخار 

آفرینان توجه نمی شود نمی دانیم!

اگر از کمبود زیرساخت ها، کمبود اعتبارها و نبود برنامه مدون 

برای ورزش بانوان بگذریم، دیده نشدن افتخار آفرینی این قهرمان 

ها بیش از هر چیز آزار دهنده است. دیده نشدن از سوی متولیان 

ورزشی از یک سو و نداشتن جایگاهی در رسانه ملی از سوی 
دیگر!

مگر نه اینکه بانوان ایرانی با حجاب اسلامی در میادین ورزشی 

حاضر می شوند؟ مگر نه اینکه این بانوان قهرمان به عنوان سفرای 

ورزش و فرهنگ ایرانی در میادین بین المللی حاضر می شوند؟ 

پس چگونه است که چشمان دنیا و دوربین های شبکه های بین 

المللی می توانند افتخارات ایرانی را به نمایش بگذارند اما سیمای 

ملی ما چشمان خود را بر روی دختران این سرزمین بست است؟

مگر نه اینکه نمایش جلوه افتخارآفرینی دختران ایران می تواند به 

عنوان یک هنجار اجتماعی الگوی برای جامعه بانوان این سرزمین 

باشد؟ مگر نه اینکه افتخار آفرینی دختران این سرزمین می تواند 

به افزایش روحیه ملی و شور و هیجان اجتماعی به ویژه در قشر 
زنان تأثیر گذار باشد؟.

و  هایشان  تلاش  شدن  دیده  برای  قهرمانان  این  محرومیت 

محرومیت مردم این کشور از دیدن افتخارآفرینی فرزندان ایران، تا 

کی می تواند ادامه داشته باشد؟ صدا و سیمای ما تا کی می تواند 

لنز دوربین های خود را از افتخار آفرینی بانوان ایرانی محروم کند؟

شاید این مطالبه نیز همچون حق ورود بانوان به ورزشگاه ها باشد، 

شاید به این راحتی ها حل نشود اما بالاخره که چه؟

ملی پوشان ایران موفق شدند با تنها گلی که 

از سد حریف  ثمر رساندند  به  اول  نیمه  در 

خود بگذرند و آخرین دیدار خود در تهران را 
با پیروزی پشت سر بگذارند.

شاگردان کارلوس کی روش در اولین دیدار 

تدارکاتی خود در دور جدید اردوهای آماده 

سازی و در آخرین دیدار خود پیش از عزیمت 

به ترکیه موفق شدند با تنها گل روزبه چشمی 

حریف خود را شکست دهند و بدین ترتیب 

خود را آماده دیدار برابر ترکیه کنند .

ملی پوشان ایران در آخرین دیداری که پیش 

ایران برگزار کردند توانستند به  از  از خروج 

پیروزی برسند. گل نیمه اول روزبه چشمی 

تا پایان نود دقیقه باقی ماند تا شاگردان کی 

روش بتوانند برابر ازبکستان به پیروزی یک 
گله برسند. 

بازی با حملات سریع مهاجمان ایران آغاز شد 

و مشخص بود که آنها عزم خود را جزم کردند 

را یکسره  اول کار حریف  نیمه  تا در همان 

کنند. حملات ایران از توسط ترابی و قلی زاده 

پایه ریزی می شد در 10 دقیقه ابتدایی بارها 

تا مرز فروپاشی دروازه حریف پیش رفت اما 

این اتفاق نیفتاد تا پیش از پایان ربع اول بازی 

یک ارسال گره گشای تیم ملی شود و گل 

یاران کی روش را به همراه داشته باشد. پس 

از پیش افتادن ملی پوشان ایران آنها بازهم 

میل به باز کردن دروازه حریف خود داشتند 

از گذر  تا پس  نشدند  کار  این  به  موفق  اما 

از نیمه ابتدایی نیمه اول بازی ازبک ها کم 

کم به پیش بیایند و فشار ابتدایی را از روی 

دروازه خود بردارند. در ادامه زور دو تیم به هم 

نچربید تا نیمه اول با همان یک گل ایران به 
پایان برسد. 

ایران  پوشان  ملی  این  باز هم  دوم  نیمه  در 

بودند که راه دروازه حریف را در پیش گرفتند 

و سعی در باز کردن دروازه آنها داشتند که 

در نهایت موفق نشدند. تیم ملی که بازیکنان 

زیادی را در این نیمه تغییر داده بود شوت از 

پشت محوطه جریمه را به عنوان اصلی ترین 

حربه خود به کار می گرفتند و اتفاقا چند بار 

تا نزدیکی به ثمر رساندن دومین گل نیز پیش 

رفتند اما گلر ازبک ها مانع از این اتفاق شد. 

تیم مهمان نیز در این نیمه موفق شد بازی 

بهتری نسبت به نیمه اول به نمایش گذاشتند 

و توانستند با پاسکاری های خود بین مدافعان 

تیم ملی فرصت های مناسبی برای خود ایجاد 

کنند هرچند آنها نیز به مانند مهاجمان ایران 

در گلزنی ناموفق بودند تا در نهایت دیدار دو 

تیم با همان یک گل نیمه اول به پایان برسد 

و شاگردان کی روش در آخرین دیدار خود در 

تهران توانستند با پیروزی به کار خود پایان 
دهند.

 

؛   29/02/97 شنبه:  ملی؛  دوستانه  بازی 
ساعت: 21

استادیوم: آزادی/ تماشاگر: 40  هزار نفر

جمعه  کمک ها:  العذبه)قطر(؛  سعود  داور: 

بورشید)قطر( و یوسف الشمری)قطر(

کارت زرد: سید مجید حسینی)90( از ایران

تیم ملی ایران

حسینی(  حسین  سید  عابدزاده)45-  امیر 

- محمدرضا خانزاده - سید مجید حسینی 

حسینی(  جلال  سید  غفوری)45-  وریا   -

- احسان حاج صفی)59- پژمان منتظری( - 

روزبه چشمی)45- سعید عزت اللهی ( - کریم 

انصاری فرد)68- وحید امیری( - علی قلی زاده 

- مهدی ترابی - مهدی طارمی)68- میلاد 

محمدی( - رضا قوچان نژاد  
سرمربی: کارلوس کی روش

تیم ملی ازبکستان

ارگاشیف بوتیرالی - رستم آشورماتوف)70- 

اکروم کومیلوف - عباس  قابیلوف( -  اسلام 

اودیل   - گانیف  عزیز   - اوتاکسونوف  بیک 

آندره  اورینبوئف)83-  زابیلو   - همروبکوف 

جسور  تورگانبوئف)75-  عزیز   - سیدروف( 

ماشاریپوف)88-  ژالولیدین   - یاشیوبوئف( 

اسلام کنجابوئف( - دستان تورسانوف - ژاویر 
سیدیگوف

سرمربی: تیمور کاپادزه

خبر

کنته به جام  رسید، دست آقای خاص کوتاه ماند

پایان قهرمانانه دن آنتونیو

چلسی با پیروزی 1-0 مقابل منچستریونایتد، فاتح رقابت های جام 
حذفی انگلیس شد.

یونایتد در شبی که موقعیت های فراوانی را از دست داد  و تیم برتر 

میدان بود، با تک گل ادن هازارد ستاره چلسی در نیمه اول مغلوب این 

تیم شد تا فصل را بدون شکست به پایان رسانده باشد.

اولین فرصت بازی در دقیقه 9 برای چلسی ایجاد شد اما ضربه ادن 

هازارد از گوشه محوطه با عکس العمل به موقع داوید دخیا همراه بود.

در ادامه آبی های لندن حملات خود را روی دروازه یونایتد ادامه دادند 

و در دقیقه 21 با نفوذ دیدنی ادن هازارد صاجب یک ضربه پنالتی 

مشکوک شدند که خود این ستاره بلژیکی با ضربه آرام و زمینی موفق 
شد دروازه دخیا را باز کند.

در دقیقه 30 روی همکاری اشلی یانگ و پوگبا، ستاره فرانسوی می 

توانست گل تساوی را به ثمر برساند اما ضربه او از بالای دروازه به 

بیرون رفت. در لحظات پایانی نیمه اول فیل جونز فرصت خوبی را 

مقابل دروازه از دست داد تا نهایتا نیمه اول با برتری 0-1 چلسی 
به پایان برسد.

یونایتد نیمه دوم را هجومی آغاز کرد و در دقیقه 54 و روی ارسال 

سانچس و ضربه راشفورد می توانست به گل برسد اما واکنش به موقع 

کورتوا مانع شد. دقایقی بعد منچستر توسط الکسیس سانچس به گل 

رسید اما این گل به درستی آفساید اعلام شد.

در دقیقه 69 چلسی بهترین بخت را برای زدن گل دوم داشت اما 

ضربه آلونسو در موقعیتی بسیار خوب و در مقابل دروازه توسط دخیا 

مهار شد تا برتری چلسی 2 برابر نشود.

در دقیقه 73 راشفورد روی پاس عمقی لینگارد با دروازه چلسی تک 

به تک شد اما ضربه فنی او به زیبایی توسط کورتوا دفع شد. در دقیقه 

80 این ماتیچ بود که دروازه چلسی را تهدید کرد اما سنگربان چلسی 

واکنش نشان داد و مانع باز شدن دروازه چلسی شد.

یک دقیقه بعد یونایتد می توانست زننده گل تساوی لقب گیرد اما 

ضربه سر پوگبا با اختلاف کمی از کنار دروازه چلسی به بیرون رفت.

در اوقات اضافه ضربه سر ماتیچ از بالای دروازه چلسی به بیرون رفت تا 

بازی با همان برتری یک گله به سود چلسی خاتمه یابد.
داور بازی: مایکل اولیور

ترکیب چلسی:  کورتوا- آسپلیکوئتا- کیهیل- موسس- رودیگر- 

آلونسو- فابرگاس- باکایوکو- هازارد)ویلیان-90(- ژیرو )موراتا-89)
سرمربی: آنتونیو کونته

ترکیب منچستریونایتد: دخیا- والنسیا- جونز )ماتا 87(- اسمالینگ- 

سانچس-   -)73- لینگارد)مارسیال  پوگبا-  هررا-  یانگ-  ماتیچ- 
راشفورد )لوکاکو-73(
 سرمربی: ژوزه مورینیو

جناب آقای مهندس محمدرضا نوذری

غم هجران مادر همسر گرامی تان موجب تالم خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، علو درجات برای آن 

مرحومه و صبر جزیل برای بازماندگان مسئلت می نمایم.

مهرداد  تیموری - مدیر روزنامه »دنیای هوادار«

یوزهای ایرانی،  سربلند برگردید

 بدرقه برای حماسه

یوزهای ایرانی،  سربلند برگردید

 بدرقه برای حماسه

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم

 زنده یاد ناصر احمدپور 
منتشر می شود

25 روز تا آغاز جام جهانی 2018 روسیه

تدارک یوزهای ایرانی برای 

جدال با غول های اروپا

یوسف قادریان، ملی پوش کشتی فرنگی ایران:

امیدوارم در رویدادهای پیش رو

 انتظارات را بر آورده کنم

نابودی تیم های تهرانی یکی پس از دیگری

نفت در راه صبا و راه آهن

پایان این سناریوی تلخ،  شیرین می شود؟

کرانچار و طلسم
 44 ساله المپیک
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خبر

خطاب به قانون گریزان شورای شهر کرج

»قانون« بهترین محکمه برای قضاوت است
شورای شهر کرج مدتی است در حال 
عقل  کمتر  که  است  مسیری  طی 
مسیری  پذیرد.  می  را  آن  سلیمی 
از  که  بازیگوشی  اوج  در  و  کودکانه 
فرهیختگانی که به رأی اعتماد مردم 
به پارلمان شهر راه یافته اند، انتخاب 
چنین مسیری بعید به نظر می رسد. 
هر  تحصیلی  سوابق  و  رزومه  به  اگر 
نگاهی  شهر  شورای  اعضای  از  یک 
ساده بیندازیم یا حتی راه ساده تری را طی کنیم و ملاک را 
سخنان خودشان در صحن علنی شورا قرار دهیم که به کرّات 
از میزان بالای آرای واصله، شعارهای لیست امید و سوابق 
تحصیلی و آکادمیک خویش یاد می کنند و همین امر سبب 
افزایش انتظار مردم  شده است، واقعا بروز چنین رفتارهایی 

دور از انتظار است. 
در حالی که شورای پنجم شهر کرج به عمد یا به سهو گروه 
بندی اکثریت_ اقلیت راه انداخته و وحدت و همدلی شورا 
را به چالش کشانده است. اعضای 5 نفره شورا که در پروسه 
انتخاب شهردار در مخالفت با تنها کاندید معرفی شده در این 
زمینه دم از قانون می زنند خود با فرافکنی قانونی و در تلاش 
بی نتیجه برای عدم شهردار شدن »مجید سریزدی«  روال 
عادی شورای شهر را زیر سوال برده اند. هفته ای نیست که 
جلسات شورا به طور منظم و بدون تنش بین اعضا و یا ترک 

ناگهانی آنها برگزار شود. 
اکنون مردم شهر کرج از نمایندگان خود در پارلمان شهر این 
سوال ساده را دارند: به فرض که کاندیدای معرفی شده به 
زعم شما )نه طبق قانون که تا کاندید از سوی اعضا معرفی 
نشود، تایید صلاحیت رسمی اعلام نمی شود( وی صلاحیت 
لازم برای تصدی این سمت را نداشت؛ آیا معقولانه تر این 
، هتک حرمت شورا و بردن  نیست که بدون پیش داوری 
آبروی کاندیدا معقولانه به سخنان وی گوش فرا دهید  تا طی 

مراحل قانونی تایید صلاحیت، بالغانه تر رفتار کنید. 
این شائبه  در شورای شهر کرج  رفتارهایی  انجام چنین  با 
ایجاد شده است که این 5 نفر با همراهی برخی مسئولان 
ارشد استان از بیم تایید شدن »مجید سریزدی« در تلاشی 
هستند که چه به نتیجه برسد چه نرسد بر پیشانی عدالت و 
قانون لکه مبهمی نقش می بندد که مبادا این افراد فراتر از 
قانون قدم برداشته و آنچه در شرح وظایف وزارت کشور است 

را خود به عهده گرفته اند. 
آیا بهتر نیست هر مسئولی به انجام وظایف خود بپردازد و 
اجازه دهد قانون مشخص کند که چه کسی صلاحیت انجام 
برخوردار  لازم  از صلاحیت  کسی  چه  و  دارد  را  کاری  چه 

نیست. 

از وعده های توخالی تا شعارهای طوماری

»ما می توانیم« را جوانان اثبات کردند

جوانان  روزها  این  که  شرایطی  در 
های  عرصه  در  درخشش  با  کشور 
مهم شعار ما می توانیم را معنا کرده 
اند، اما متأسفانه در سطوح مدیریتی 
مختلف مشاهده می کنیم آن گونه 
که مسئولان ارشد کشور تأکید کرده 

اند به جوانان اعتماد نمی شود.
امسال نیز همچون سال های گذشته 
اما  شد.  برگزار  خود  خاص  شکوه  با  البرز  در  جوان  هفته 
این بار متفاوت تر از سال های گذشته بود، چراکه بخش 
عظیمی از آن و یا تمام اقدامات هفته جوان به دست خود 
جوانان سپرده شد و بیشتر مسئولان بر چگونگی برگزاری 
های  برنامه  از  برخی  ادامه  تقاضای  داشتند.  نظارت  امور 
اجرایی همچون »پیاده  راه  جوان« از جمله اتفاق هایی بود 
که نشان داد جوانان با خلاقیتی که دارند حتی می توانند با 

بهترین ایده ها بیشترین بازدهی را داشته باشند.
رکورد شکنی 28 میلیونی کرج در جمع آوری مبلغ گلریزان 
برای آزادی زندانیان جوان 14 تا 29 سال، دیدار با مسئولین 
استانی، دیدار با نماینده ولی فقیه استان، برگزاری جنگ 
فراغت  اوقات  گذراندن  برای  جوانان  جذب  و  شادی  های 
خود در محلی ایمن و سالم و همچنین ترویج استفاده از 
کالای ایرانی و حمایت از تولید ملی از دیگر رخدادهایی بود 

که همه و همه با مدیریت جوانان در البرز به ثمر نشست.
حمایت  شود  می  تلقی  ارزش  با  و  اهمیت  مورد  آنچه  اما 
نیز  افرادی  مقابل  در  اما  است.  از جوانان  برخی مسئولان 
هستند که هر ساله فقط به دادن شعارهایی بسنده کرده 
و تنها ادعای حمایت از جوانان را دارند تا آنجایی که چند 
را  قشر جوان جامعه  با مسئولان،  دیدار  در  از جوانان  تن 
خود  منافع  و  مقاصد  به  مدیران  رسیدن  برای  ویترینی 

دانستند.
لیاقت  که  جوانانی  دارد  نظیری  بی  جوانان  ما  کشور 
رخ  به  مقدس  دفاع  سال  هشت  در  را  خود  شایستگی  و 
همگان کشیدند. جوانی که تمام امکانات خود را رها کرد 
به جنگ رفت. جوانان  ناموس و کشورش  از  برای دفاع  و 
می توان  پس  هستند  دیروزی ها  همان  فرزندان  امروزی 
روی آن ها نیز حساب کرد همانگونه که بارها توانایی های 
خود را نشان داده اند. بایستی از پیامبر اسلام )ص( درس 
گرفت که جوان 19 ساله ای را رهبر سپاه خود کرده و به 
جنگ با کفار می فرستد این به این معنی است که جوان 
با رهنمودهای بزرگان می تواند سنگ را آب کند. فقط باید 

قدر او را دانست.  

یادداشتسرمقاله

البرز در یک نگاه

نمایندگان دو شرکت اروپایی در 
ایران با استاندار قزوین تفاهم نامه ای 
را امضاء کردند تا ساخت ادامه مترو 
هشتگرد به قزوین و نیز تراموای 
شهر قزوین وارد فاز عملیاتی شود.

عبدالمحمد زاهدی استاندار قزوین 
در جلسه امضاء تفاهم نامه که در 
استانداری برگزار شد، اظهار کرد: 
قزوین موقعیت جغرافیایی ویژه ای 
مسیر  در  گرفتن  قرار  با  و  دارد 
چند استان مهم در مسیر شمال 
و شمال غرب، نزدیکی به پایتخت 
صنعتی،  جایگاه  داشتن  نیز  و 

کشاورزی و گردشگری باید بتواند 
تا  کند  برنامه ریزی  آینده  برای 

نیازهایش تأمین شود.
حوزه  در  کرد:  تصریح  زاهدی 
خوبی  کارهای  ریلی  حمل ونقل 
از  یکی  شاید  اما  گرفته  صورت 
متروی  ادامه  باقیمانده  کارهای 
که  بود  قزوین  به  هشتگرد 
خوشبختانه با تغییر رویکرد وزیر 
اجرایی  پروژه  این  امیدواریم  راه 

شود.
مترو  اجرای  کرد:  بیان  وی 
برای  هم  و  دارد  زیادی  فواید 

استان های  پایتخت نشینان و هم 
شمال و شمال غرب بسیار مهم 
آن  از  می توانند  همه  و  است 
برخوردار شوند و جوابگوی نیازهای 
خواهد  هم  دانشگاهی  و  صنعتی 

بود.
استاندار قزوین یادآور شد: برای ما 
سرعت کار بسیار مهم است لذا با 
تشکیل کارگروه تخصصی باید بر 
روی بندهای اعلامی در تفاهم نامه 
بحث کارشناسی شود تا در مدت 
دو ماه آینده وارد فاز عملیاتی در 
آن  تزریق  و  منابع  تأمین  حوزه 

شویم.
در ادامه فخرالدین ریاحی نماینده 
اروپایی  سرمایه گذاری  شرکت 
شرکت  این  گفت:  طرح  مجری 
زیرساخت،  حوزه  در  اروپایی 
و  حمل ونقل  جاده سازی، 
پتروشیمی در اروپا و آفریقا جایگاه 
به سرعت  می تواند  و  دارد  خاصی 

این پروژه را عملیاتی کند.
تراموای  حوزه  در  کرد:  بیان  وی 
و  داریم  آمادگی  قزوین هم  شهر 
مطالعات لازم صورت گرفته و در 
صورت تسهیل امور در دستگاه های 
موافقت های  دریافت  و  اجرایی 
اجرایی آماده ایم در مدت سه ماه 
آینده این طرح ها را وارد فاز اجرایی 

کنیم.
ریاحی گفت: یک سری از نیازها 
باید از سوی استان قزوین تأمین 
شود و با کاهش نقاط ریسک پذیر 
به ویژه تضمین های بانکی مقدمات 

کار فراهم شود.
به  تراموا  اجرای  کرد:  اضافه  وی 

زیرساخت ها  شدن  آماده  دلیل 
می تواند با سرعت اجرایی شود اما 
مترو به توپوگرافی و نقشه برداری 
نیازمند است که باید به ترتیب وارد 

فاز اجرا شویم.
توسط  تفاهم نامه  این  ادامه،  در 
به  استاندار  زاهدی  عبدالمحمد 
جمهوری  دولت  از  نمایندگی 
اسلامی ایران و فخرالدین ریاحی 
اروپایی  شرکت  از  نمایندگی  به 

امضاء شد.
و  استانداری  تفاهم نامه،  در 
شدند  متعهد  قزوین  شهرداری 
زیرساخت لازم در زمینه اراضی، 
بانک  توسط  ریسک  تضمین 
و  مالیاتی  معافیت های  مرکزی، 
ارائه  قانون،  اساس  بر  گمرکی 
مشوق ها و تسهیلات، پشتیبانی از 
کنسرسیوم و مؤسسان برای اجرا 

را مهیا کنند.
شدن  فراهم  از  پس  پروژه  این 
مقدمات از یازدهم مردادماه امسال 

اجرایی خواهد شد

جلسه  در  نجفی  محمدعلی 
شورای اشتغال استان با اشاره به 
ماه   6 ظرف  گذشته  سال  اینکه 
استان  مجموعه  تلاش جمعی  با 
افزود:  53 هزار شغل محقق شد 
با برنامه ریزی های صورت گرفته 
امسال نیز در نظر داریم از مرز آمار 

سال گذشته عبور کنیم.
در  استان  عملکرد  داد:  ادامه  وی 
و  جهادی  اشتغال،  ایجاد  حوزه 
بسیار قابل توجه بوده از این رو نگاه 
بهانه  دنبال  به  برخی که همواره 

جویی هستند، حائز اهمیت نیست 
کسب  تا  خود  راه  به  ما  چراکه 

رضایت مردم ادامه می دهیم.
مدیران  از  اینکه  بیان  با  نجفی 
در سطوح ملی توقع داریم که از 
حقوق البرز حفاظت کنند گفت: با 
توجه به قوانین و مقررات موجود، 
هیچ گونه امکان دخل و تصرف در 

آمارها وجود ندارد.
وی با اشاره به اینکه اشتغال جزو 
استان  های  دغدغه  ترین  اصلی 
البرز  افزود:  شود  می  محسوب 

ظرفیت ها و بسترهای فراوانی برای 
ایجاد اشتغال دارد که تاکنون در 
بخش های بسیاری مغفول مانده 
با جدیت  امسال  رو  این  از  است 
زایی  اشتغال  درصدد  بیشتری 
های  پتانسیل  از  برداری  بهره  با 

موجود هستیم.
استاندار البرز اضافه کرد: مجموعه 
ویژه اقتصادی و فرودگاه پیام استان 
توان بالایی در ایجاد اشتغال دارد 
که با راه اندازی بخش مسافربری 
حوزه  در  بزرگی  اهداف  به  آن 

اشتغال دست می یابیم.
وی گفت: با رفع موانع و حل معضل 
زباله ها در محدوده فرودگاه پیام، 
در آینده نزدیک شاهد مسافربری 

شدن این مجموعه خواهیم بود.
به  بیکاری  نرخ  به کاهش  نجفی 
کرد  اشاره  استان  در  درصد   10
و خطاب به اعضای جلسه افزود: 
بیکاری  نرخ  کاهش  برای  اینکه 
ذهن  از  را  باشیم  جایزه  منتظر 

بیرون کنید.
اشتغال  خصوص  در  نجفی 

روستایی نیز گفت: روستاهای البرز 
اشتغال  برای  استثنایی  فرصتی 
با جدیت  امسال  رو  این  از  است 
البرز  در  را  بیکار  بدون  روستای 

محقق خواهیم کرد.
ماموریت  مهمترین  افزود:  وی 
کارآفرینی  صندوق  مسئولیت  و 
امید، شرکت در جلسات کارگروه 
اشتغال و ارائه تسهیلات کارآفرینی 
بنابراین عدم  اشتغالزایی است،  و 
حضور در چنین نشست مهمی، 

قابل قبول نیست.

 با امضاء تفاهم نامه بین استاندار قزوین و شرکت های سرمایه گذاری ایران و اروپا، ساخت 
ادامه پروژه متروی هشتگرد به قزوین و تراموای شهری در این استان کلید خورد.

   15 درصد آرای قضایی استان البرز در مرحله 
تجدیدنظر نقض می شوند

احمد فاضلیان، رئیس کل دادگستری استان البرز گفت: نتیجه 
آموزش های قضایی، افزایش دقت در رسیدگی هاست تا جایی 
که اکنون تنها 15 درصد آرای صادره قضات استان در مرحله 

تجدیدنظر یا بالاتر نقض می شوند.
رئیس کل دادگستری استان البرز یکی از مهم ترین علل اطاله 
دادرسی را ضعف دانش قضایی عنوان کرد و گفت: اگر قاضی 
به دلیل داشتن تجربه و دانش کافی، مسیر صحیح را به موقع 

تشخیص دهد در صدور رأی تعلل نخواهد کرد.

  53 هزار شغل ایجاد شده سال 9۶ در استان 
البرز دولتی نیست

مدیرکل کار استان البرز با بیان اینکه 53 هزار شغل ایجاد 
شده در سال 96. دولتی نیست و قریب به اتفاق برای بخش 
خصوصی است، گفت: شغل دولتی در این آمار اشتغال بسیار 
ناچیز بوده و در البرز 54 درصد اشتغال در بخش خدمات است 

که شاید بخش اعظم آن هم بیمه نباشند.

رهایی تاجران ربوده شده از چنگ گروگانگیران
سردار سیدجعفر حسینی با اعلام این خبر، گفت: در پی اعلام 
مرکز فوریت های پلیسی 110مبنی بر آدم ربایی 2 تاجر در 
شهرک بنفشه کرج، بلافاصله تیم های عملیاتی و اطلاعاتی 
انتظامی اعزام و پیگیر  اداره مبارزه با جرایم جنایی به مقر 
موضوع شدند که پس از دستگیری 6 آدم ربا در کمتر از 4 
ساعت از وقوع حادثه، 2 نفر گروگان را در صحت و سلامتی 

کامل آزاد کردند..
تعرفه مازاد برای مشترکان پر مصرف آب در 

کرج
سیروس شفقی، معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه شهرستان 
کرج اظهار کرد: باید برای مشترکان پر مصرف آب در کرج 

تعرفه مازاد تعریف و اجرایی شود.
وی ادامه داد: بدون شک این اقدام تاثیر زیادی در  بازدارندگی 
جهت مصرف بیشتر آب توسط مشترکان خواهد داشت و باعث 
می شود بسیاری به سمت الگوی درست مصرف حرکت کنند.

فعالیت دنیلی در البرز ادامه دارد
جهانگیر شاهمرادی، مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان 
البرز در خصوص خبر توقف همکاری شرکت دنیلی با ایران 
پس از خروج آمریکا از برجام گفت: فعالیت این شرکت در 

استان ادامه دارد.
می رود  شمار  به  برجام  دستاوردهای  از  که  کارخانه  این 
توانایی ساخت تجهیزات سایر  بر ماشین آلات فولاد  علاوه 
سرمایه گذاری 30  یک  با  و  داراست  نیز  را  سنگین  صنایع 
میلیون یورویی در زمینی به مساحت 140 هزار مترمربع به 

بهره برداری رسید و برای 55 نفر ایجاد شغل کرده است.

استارت آپ های چاره جو در البرز فعال شد
رییس پارک علم و فناوری استان البرز گفت: با هدف اثربخشی 
هرچه بیشتر خدمات فناورانه در تولید و اشتغال، استارت آپ 

های چاره جو دراین استان فعال شده است.
توجهی  قابل  های  ظرفیت  دارای  البرز  استان  گفت:  ربانی 
درحوزه علمی است و تاثیرگذاری این استارت آپ ها منوط 
به مشارکت دستگاه های اجرایی مسئول است و در این زمینه 

دانشگاه ها همراهی لازم را با برنامه ریزی خواهند داشت.

تفاهم نامه ساخت پروژه متروی هشتگرد
 به قزوین امضاء شد

سارق  دستگیری  از  فیروزخواه،  حسنعلی  سرهنگ 
حرفه ای با 17 فقره سرقت در حصارک کرج خبر داد.

فرمانده انتظامی شهرستان کرج افزود: ماموران کلانتری 
16 حصارک با گشت زنی های نامحسوس و انجام اقدامات 

بازبینی تصاویر دوربین های مداربسته در  و  اطلاعاتی 
محل های وقوع سرقت، موفق به شناسایی تصویر فرد 

خودرویی شدند که در تمامی سرقت ها وجود داشت.
وی ادامه داد: پس از شناسایی مخفیگاه متهم و تحت نظر 

قرار دادن ترددهای وی، در نهایت هنگامی که نامبرده 
سوار بر خودرو اش قصد خروج از منزل را داشت دستگیر 
و به کلانتری منتقل شد که در نهایت متهم در مواجهه با 

اسناد و مدارک موجود لب به اعتراف گشود.

سارق حرفه ای با 17 فقره سرقت در کرج دستگیر شد

راضیه شعبانی

استاندار البرز »اشتغال زایی« را مأموریت اول دولت در البرز دانست

نجفی: نباید برای کاهش نرخ 
بیکاری منتظر جایزه باشیم

با حضور مسئولین و جمعی از فرهیختگان 
آموزشی  المعارف  »دایره  از  کشوی 
پور )سایان(  اثر محمد حسین  ساکاریوها« 
فردیس  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  اداره  در 

رونمایی شد. 
مراسم  این  در  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
از دایره المعارف علمی، فرهنگی، ورزشی و 
محمد حسین  دکتر  اثر  ساکاریوها  فلسفی 
جهان،  دانشنامه  نویسنده  جوانترین  پور، 

رونمایی شد. 
حجت الاسلام والمسلمین علی اکبر ایمانی 
امام جمعه شهرستان فردیس ضمن قدردانی 
از زحمات ارزنده محمد حسین پور که با میل 
و رغبت فراوان جوانان را به دور خود جمع 
نموده و با قلم، بیان و اندیشه ناب خود راه 
اظهار  است،  آنان گشوده  روی  به  را  نوینی 
برقراری  تفکر که لازمه  و  بیان  این  داشت: 
بسیار  کار  است،  جوان  نسل  با  ارتباط 
قرار  تقدیر  مورد  باید  که  است  ارزشمندی 

گیرد. 
وی با بیان اینکه در انجام هر کاری ابتدا باید 
سیاست های کلی و کلان به صورت صحیح 
ریل گذاری شود تا قطار اقدامات مورد نظر در 
ریل صحیح خود حرکت کند، اظهار داشت: 
باید دو تفکر اصلی را  نیز  در حوزه جوانان 

نهادینه کرد؛ فرهنگ اسلامی و عِرق ملی. 

امام جمعه شهرستان فردیس افزود: جوانان 
در هر مسیری که قرار می گیرند ابتدا باید به 
این باور ذهنی برسند که در فرهنگ اسلامی 
رشد یافته اند و خروجی و آینده کاری که 
تفکر  این  در خدمت  باید  کنند  عرضه می 

اسلامی قرار گیرد.
هویت  باید  بعدی  قدم  در  داد:  ادامه  وی 
ایرانی در جوانان نهادینه شود و هر اقدامی 
که صورت می گیرد در خدمت فرهنگ این 

مرز و بوم باشد. 
حجت الاسلام والمسلمین ایمانی در پایان 
و  ادبیات  امروزی  کرد: جوان  تأکید  مجددا 
سایان  دکتر  و  دارد  را  خویش  فکری  خط 
توانسته به فهم مشترکی با جوانان دست یابد 
و مجموعه ارزشمندی را ایجاد کند که قابل 

تقدیر است. 
دانش  از  تن  چند  مراسم  این  ادامه  در 
از زحمات  تقدیر  این فن ضمن  آموختگان 

استاد خویش به بیان تغییر دیدگاه خود پس 
از آشنایی با دکتر سایان پرداخته و از تاثیر 
یادگیری این سبک رزمی _ عرفانی و اثرات 
همنشینی با استاد خویش سخن گفتند که 
مورد اقبال عمومی حاضران در مجلس قرار 

گرفت. 
محقق  و  نویسنده  این  است  ذکر  شایان 
در  را  ساکاریوها  المعارف  دایره  برجسته 
درآورده  نگارش  به  مصور  صفحه   600
در  جهانی  اثر  این  اکنون  هم  و  است 
دانشگاه های کشور های همسایه از جمله 
تدریس  تاجیکستان  و  افغانستان،ترکیه 
می شود . از دیگر اثرهای وی می توان به 
»اقیانوس غم«، »مادر مریم ها«، »مجرمین 
بهشتی« ،»کهکشان سبز«وغیره اشاره کرد. 
آزاد  مبارزات  قهرمان  دوره  چند  سایان 
جهانی بوده و به مقام اول نایل شده است. 
المپیک  آزاد  مبارزات  در  نیز  بار  آخرین 
گردن  به  را  طلا  نشان  روسیه   2016

آویخت.
رزمی  سبک  کاملترین  سایان  سبک   
فلسفی جهان است که پس از طی دوره 
های 2ساله، 4ساله، 6 ساله و در مجموع 
12 ساله به صورت عملی و تئوری موفق 
توسط   که  شد  خواهند  مدارکی  اخذ  به 

دکترسایان ارائه می شود.

ماه  آستانه  در  کرج  شهرداری  سرپرست 
مبارک رمضان از آماده سازی فضای شهر در 

مناطق ده گانه این کلانشهر خبر داد.
محمدرضا  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
ماه  رسیدن  فرا  به  اشاره  با  نژاد  احمدی 
برای  شک  بدون  کرد:  اظهار  خدا  مهمانی 
بستر،  باید  الهی  بزرگ  ماه  این  به  ورود 
در  شهروندان  برای  لازم  امکانات  و  شرایط 

بخش های مختلف فراهم شود.
با  همزمان  اینکه  بر  تاکید  با  نژاد،  احمدی 
برای  لازم  همراهی  و  مساعدت  روزها  این 
روزه  رضایتمندی  و  آسایش  بستر  ایجاد 
و  مساجد  سازی  آماده  و  روبی  غبار  داران، 
کرد:  اظهار  گیرد،  می  انجام  فضای شهری 
بدون شک رعایت و انجام فریضه های دینی 
ماه  اعمال  و  و مذهبی همچون روزه داری 
اقدامات شهرداری  مبارک رمضان در صدر 

قرار خواهد داشت.
 وی، استفاده از ظرفیت و توانمندی مجموعه 
مدیریت شهری کرج به منظور ایجاد فضایی 
معنوی توأم با آراستگی در این کلانشهر را 
از مهم ترین اقدامات شهرداری کرج برشمرد 
و گفت: امید است با فراهم کردن تمهیدات 
لازم شهروندان مومن کرجی در ماه مبارک 
به عبادت و  ای  بدون هیچ دغدغه  رمضان 
نهایت  و  بپردازند  خود  های  فریضه  انجام 

استفاده از این ایام را ببرند.
سرپرست شهرداری کرج با تاکید بر اینکه 
فعالیت  اصلی  محور  مساجد  شک  بدون 
 های مذهبی، معنوی، فرهنگی و اجتماعی 
هستند، گفت: سعی شده به منظور اجرای 
برنامه های مذکور در کنار مردم و شهروندان 

قرار بگیریم.
 احمدی نژاد؛ پاکسازی معابر شهری، جمع 

معابر  سطح  از  ساختمانی  نخاله های  آوری 
و  نوشته  پارچه  نصب  با  ویژه  آذین بندی  و 

تابلوهای ویژه ماه مبارک رمضان 
شهرداری  اقدامات  جمله  از  را 
این ماه  از  استقبال  برای  کرج 

افزود:  و  کرد  اعلام  مبارک 
ویژه  نیز  قدر  لیالی  برای 
برنامه های خوبی در نظر 

گرفته شده است.
درخواست  ضمن  وی 

رعایت  برای  شهروندان  از 
کرد:  تاکید  شهری،  قوانین 

دیگر  همانند  مردم  است  امید 
برگزاری  برای  سال  ایام 

و  دعا  مختلف  مراسم 
افطاری در امکان عمومی 
ریختن  از  مذهبی  و 

تر  و  خشک  پسماندهای 
تا  کنند  معابرخودداری  در 

کمترین فشار کاری به پاکبانان 
وارد شود.

با حضور جمعی از مسئولان صورت گرفت

رونمایی از کتاب دایرة المعارف آموزشی »ساکاریوها«

کرج به استقبال ماه رمضان می رود

خبر

رئیس پلیس امنیت استان البرز مطرح کرد؛

تشریح تمهیدات پلیس امنیت استان البرز
 در ماه مبارک رمضان

رئیس پلیس امنیت و اطلاعات استان البرز با بیان اینکه برنامه 
های متعددی در ماه مبارک رمضان در دستور کار پلیس امنیت 
قرار دارد، گفت: حرمت این ماه برای همگان روشن است و باید 

رعایت شود.
به گزارش دنیای هوادار؛  به نقل از خبرگزاری مهر؛ محمدعلی 
صفایی در نشست خبری با اصحاب رسانه که در معاونت اجتماعی 
پلیس استان البرز برگزار شد، با بیان اینکه برنامه های متعددی در 
ماه مبارک رمضان در دستور کار پلیس امنیت قرار دارد، اظهار کرد: 

حرمت این ماه برای همگان روشن است و باید رعایت شود.
وی در ادامه با اشاره به برگزاری جلسات متعددی با اتحادیه ها در 
خصوص نحوه عرضه غذا در ماه مبارک رمضان، افزود: مقرر شده 
است که 35 واحد صنفی در 15 روز اول ماه و 35 واحد نیز در 15 

روز پایانی ماه عرضه غذا داشته باشند.
به گفته وی با توجه به اینکه استان البرز محل عبور17 استان کشور 
است، 35 واحد صنفی با رعایت قوانین و پوشش کامل، می توانند 
عرضه صبحانه و نهار داشته باشند. سرهنگ صفایی با اشاره به اینکه 
35 واحد رستوران انتخاب شده، رستوران هایی هستند که موارد 
بهداشتی را همواره رعایت می کردند، تاکید کرد: قنادی ها و بستنی 
فروشی ها نیز یک ساعت قبل از اذان می توانند به صورت بیرون 
بر فعالیت داشته باشند. وی با بیان اینکه واحد های صنفی واقع 
در جاده چالوس بعد از حدود شرعی، می توانند عرضه غذا داشته 
باشند، گفت: این واحد ها باید قوانین را رعایت کنند و پوشش لازم 

را داشته باشند.
رئیس پلیس امنیت و اطلاعات استان البرز در خصوص فعالیت استخر 
ها، افزود: فقط بیمارانی که باید از استخر استفاده کنند و کودکان زیر 
سن تکلیف، می توانند وارد استخر شوند. همچنین بوفه های استخر 
ها نیز تعطیل است. وی در خصوص فعالیت بوفه ها و واحد های 
عرضه غذا در ترمینال ها و راه آهن، خاطر نشان کرد: با توجه به ورود 
مسافران در ترمینال ها، این واحد ها می توانند با رعایت حرمت ماه 
مبارک رمضان و پوشش مناسب، عرضه غذا و خوراکی داشته باشند. 
سرهنگ صفایی با بیان  اینکه پلیس امنیت با ناهنجاری های اخلاقی 
و روزه خواری در ماه مبارک رمضان برخورد قانونی می کند، تصریح 
کرد: هماهنگی های لازم با مراجع قضایی در این خصوص شده است.
وی همچنین با اشاره به سگ گردی در پارک ها و معابر عمومی، 

خاطرنشان کرد: پلیس امنیت با این افراد برخورد قانونی می کند.
رئیس پلیس امنیت استان البرز با اشاره به اینکه برخی واحد های 
صنفی اقدام  به فروش زولبیا و بامیه و یا آش و حلیم در ماه مبارک 
رمضان می کنند که ربطی به فعالیت کاری آنها ندارد، تصریح کرد: 
پلیس امنیت تمهیدات لازم را برای مقابله با این اقدامات اندیشیده 
است و با واحد مربوطه برخورد جدی می شود. وی با اشاره به اینکه 
همه واحد های صنفی عرضه غذا، بستنی و غیره باید در ماه مبارک 
رمضان قوانین را رعایت کنند و حرمت این ماه نگهداری شود، گفت: 
اگر تخلفی از سوی این واحدها مشاهده شود، واحد مربوطه تا پایان 

ماه مبارک رمضان تعطیل خواهد شد.
سرهنگ صفایی با اشاره به اینکه تمهیدات لازم برای لیالی قدر 
اندیشیده شده است و پیش بینی می شود که ترافیک و مشکل 
امنیتی خاصی وجود نداشته باشد، خاطرنشان کرد: مساجد مهم و 
پرجمعیت شهر به منظور جلوگیری از بروز هرگونه مشکلی، پوشش 

امنیتی می شوند.

مهرداد تیموری
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روزنامه ورزشی - اقتصادی

بی پروا

سیمایی که از نمایش افتخارآفرینی بانوان 
ورزشکار محروم است

حقی برای پخش بانوان
توحید وانشانی - تیم ملی فوتسال بانوان ایران که به عنوان 
مدافع عنوان قهرمانی در مسابقات جام ملت های آسیا شرکت 
داشت، توانست با برتری قاطع مقابل ژاپن بار دیگر عنوان قهرمانی 
آسیا را کسب کند. افتخاری که یک بار دیگر شایستگی دختران 

کشورمان را در عرصه ورزش بر همگان ثابت کرد.
اتفاق  آسیا  در  قهرمانی  دبل  و  عنوان  این  کسب  شک  بی 
خوشایندی برای ورزش بانوان ایران است، افتخاری شیرین که در 
تاریخ ثبت شد اما کم توجهی به این تاریخ سازی باعث شد آنگونه 

که باید طعم حلاوت آن کاممان را شیرین نکند.
بی توجهی و کم توجهی به ورزش بانوان در کشورمان برای اولین 
بار نیست که به بوته نقد گذاشته می شود، شاید هم کم کم این 
ندیدن ها را عادت کرده باشیم، اما باید توجه داشت که نیمی 
از جامعه ما را بانوان تشکیل داده اند. بانوانی که همچون آقایان 

حقوقی دارند. 
می  که  را  کشورمان  ورزش  دختران  پرافتخار  کتاب  صفحات 
بینیم، درخشش چهره هایی همچون کیمیا علیزاده، زهرا نعمتی، 
خواهران منصوریان و تیم هایی همچون تیم ملی فوتسال کم 
نیست اما واقعا چرا آن گونه که شایسته است به این افتخار 

آفرینان توجه نمی شود نمی دانیم!
اگر از کمبود زیرساخت ها، کمبود اعتبارها و نبود برنامه مدون 
برای ورزش بانوان بگذریم، دیده نشدن افتخار آفرینی این قهرمان 
ها بیش از هر چیز آزار دهنده است. دیده نشدن از سوی متولیان 
ورزشی از یک سو و نداشتن جایگاهی در رسانه ملی از سوی 

دیگر!
مگر نه اینکه بانوان ایرانی با حجاب اسلامی در میادین ورزشی 
حاضر می شوند؟ مگر نه اینکه این بانوان قهرمان به عنوان سفرای 
ورزش و فرهنگ ایرانی در میادین بین المللی حاضر می شوند؟ 
پس چگونه است که چشمان دنیا و دوربین های شبکه های بین 
المللی می توانند افتخارات ایرانی را به نمایش بگذارند اما سیمای 
ملی ما چشمان خود را بر روی دختران این سرزمین بست است؟
مگر نه اینکه نمایش جلوه افتخارآفرینی دختران ایران می تواند به 
عنوان یک هنجار اجتماعی الگوی برای جامعه بانوان این سرزمین 
باشد؟ مگر نه اینکه افتخار آفرینی دختران این سرزمین می تواند 
به افزایش روحیه ملی و شور و هیجان اجتماعی به ویژه در قشر 

زنان تأثیر گذار باشد؟.
و  هایشان  تلاش  شدن  دیده  برای  قهرمانان  این  محرومیت 
محرومیت مردم این کشور از دیدن افتخارآفرینی فرزندان ایران، تا 
کی می تواند ادامه داشته باشد؟ صدا و سیمای ما تا کی می تواند 
لنز دوربین های خود را از افتخار آفرینی بانوان ایرانی محروم کند؟
شاید این مطالبه نیز همچون حق ورود بانوان به ورزشگاه ها باشد، 

شاید به این راحتی ها حل نشود اما بالاخره که چه؟

ملی پوشان ایران موفق شدند با تنها گلی که 
از سد حریف  ثمر رساندند  به  اول  نیمه  در 
خود بگذرند و آخرین دیدار خود در تهران را 

با پیروزی پشت سر بگذارند.
شاگردان کارلوس کی روش در اولین دیدار 
تدارکاتی خود در دور جدید اردوهای آماده 
سازی و در آخرین دیدار خود پیش از عزیمت 
به ترکیه موفق شدند با تنها گل روزبه چشمی 
حریف خود را شکست دهند و بدین ترتیب 

خود را آماده دیدار برابر ترکیه کنند .
ملی پوشان ایران در آخرین دیداری که پیش 
ایران برگزار کردند توانستند به  از  از خروج 
پیروزی برسند. گل نیمه اول روزبه چشمی 
تا پایان نود دقیقه باقی ماند تا شاگردان کی 
روش بتوانند برابر ازبکستان به پیروزی یک 

گله برسند. 
بازی با حملات سریع مهاجمان ایران آغاز شد 
و مشخص بود که آنها عزم خود را جزم کردند 
را یکسره  اول کار حریف  نیمه  تا در همان 
کنند. حملات ایران از توسط ترابی و قلی زاده 

پایه ریزی می شد در 10 دقیقه ابتدایی بارها 
تا مرز فروپاشی دروازه حریف پیش رفت اما 
این اتفاق نیفتاد تا پیش از پایان ربع اول بازی 
یک ارسال گره گشای تیم ملی شود و گل 
یاران کی روش را به همراه داشته باشد. پس 
از پیش افتادن ملی پوشان ایران آنها بازهم 
میل به باز کردن دروازه حریف خود داشتند 
از گذر  تا پس  نشدند  کار  این  به  موفق  اما 
از نیمه ابتدایی نیمه اول بازی ازبک ها کم 
کم به پیش بیایند و فشار ابتدایی را از روی 
دروازه خود بردارند. در ادامه زور دو تیم به هم 
نچربید تا نیمه اول با همان یک گل ایران به 

پایان برسد. 
ایران  پوشان  ملی  این  باز هم  دوم  نیمه  در 
بودند که راه دروازه حریف را در پیش گرفتند 
و سعی در باز کردن دروازه آنها داشتند که 
در نهایت موفق نشدند. تیم ملی که بازیکنان 
زیادی را در این نیمه تغییر داده بود شوت از 
پشت محوطه جریمه را به عنوان اصلی ترین 
حربه خود به کار می گرفتند و اتفاقا چند بار 

تا نزدیکی به ثمر رساندن دومین گل نیز پیش 
رفتند اما گلر ازبک ها مانع از این اتفاق شد. 
تیم مهمان نیز در این نیمه موفق شد بازی 
بهتری نسبت به نیمه اول به نمایش گذاشتند 
و توانستند با پاسکاری های خود بین مدافعان 
تیم ملی فرصت های مناسبی برای خود ایجاد 
کنند هرچند آنها نیز به مانند مهاجمان ایران 
در گلزنی ناموفق بودند تا در نهایت دیدار دو 
تیم با همان یک گل نیمه اول به پایان برسد 
و شاگردان کی روش در آخرین دیدار خود در 
تهران توانستند با پیروزی به کار خود پایان 

دهند.
 

؛   29/02/97 شنبه:  ملی؛  دوستانه  بازی 
ساعت: 21

استادیوم: آزادی/ تماشاگر: 40  هزار نفر
جمعه  کمک ها:  العذبه)قطر(؛  سعود  داور: 

بورشید)قطر( و یوسف الشمری)قطر(
کارت زرد: سید مجید حسینی)90( از ایران

تیم ملی ایران
حسینی(  حسین  سید  عابدزاده)45-  امیر 
- محمدرضا خانزاده - سید مجید حسینی 
حسینی(  جلال  سید  غفوری)45-  وریا   -
- احسان حاج صفی)59- پژمان منتظری( - 
روزبه چشمی)45- سعید عزت اللهی ( - کریم 
انصاری فرد)68- وحید امیری( - علی قلی زاده 
- مهدی ترابی - مهدی طارمی)68- میلاد 

محمدی( - رضا قوچان نژاد  
سرمربی: کارلوس کی روش

تیم ملی ازبکستان
ارگاشیف بوتیرالی - رستم آشورماتوف)70- 
اکروم کومیلوف - عباس  قابیلوف( -  اسلام 
اودیل   - گانیف  عزیز   - اوتاکسونوف  بیک 
آندره  اورینبوئف)83-  زابیلو   - همروبکوف 
جسور  تورگانبوئف)75-  عزیز   - سیدروف( 
ماشاریپوف)88-  ژالولیدین   - یاشیوبوئف( 
اسلام کنجابوئف( - دستان تورسانوف - ژاویر 

سیدیگوف
سرمربی: تیمور کاپادزه

خبر

کنته به جام  رسید، دست آقای خاص کوتاه ماند

پایان قهرمانانه دن آنتونیو
چلسی با پیروزی 1-0 مقابل منچستریونایتد، فاتح رقابت های جام 

حذفی انگلیس شد.
یونایتد در شبی که موقعیت های فراوانی را از دست داد  و تیم برتر 
میدان بود، با تک گل ادن هازارد ستاره چلسی در نیمه اول مغلوب این 

تیم شد تا فصل را بدون شکست به پایان رسانده باشد.
اولین فرصت بازی در دقیقه 9 برای چلسی ایجاد شد اما ضربه ادن 
هازارد از گوشه محوطه با عکس العمل به موقع داوید دخیا همراه بود.
در ادامه آبی های لندن حملات خود را روی دروازه یونایتد ادامه دادند 
و در دقیقه 21 با نفوذ دیدنی ادن هازارد صاجب یک ضربه پنالتی 
مشکوک شدند که خود این ستاره بلژیکی با ضربه آرام و زمینی موفق 

شد دروازه دخیا را باز کند.
در دقیقه 30 روی همکاری اشلی یانگ و پوگبا، ستاره فرانسوی می 
توانست گل تساوی را به ثمر برساند اما ضربه او از بالای دروازه به 
بیرون رفت. در لحظات پایانی نیمه اول فیل جونز فرصت خوبی را 
مقابل دروازه از دست داد تا نهایتا نیمه اول با برتری 0-1 چلسی 

به پایان برسد.
یونایتد نیمه دوم را هجومی آغاز کرد و در دقیقه 54 و روی ارسال 
سانچس و ضربه راشفورد می توانست به گل برسد اما واکنش به موقع 
کورتوا مانع شد. دقایقی بعد منچستر توسط الکسیس سانچس به گل 

رسید اما این گل به درستی آفساید اعلام شد.
در دقیقه 69 چلسی بهترین بخت را برای زدن گل دوم داشت اما 
ضربه آلونسو در موقعیتی بسیار خوب و در مقابل دروازه توسط دخیا 

مهار شد تا برتری چلسی 2 برابر نشود.
در دقیقه 73 راشفورد روی پاس عمقی لینگارد با دروازه چلسی تک 
به تک شد اما ضربه فنی او به زیبایی توسط کورتوا دفع شد. در دقیقه 
80 این ماتیچ بود که دروازه چلسی را تهدید کرد اما سنگربان چلسی 

واکنش نشان داد و مانع باز شدن دروازه چلسی شد.
یک دقیقه بعد یونایتد می توانست زننده گل تساوی لقب گیرد اما 

ضربه سر پوگبا با اختلاف کمی از کنار دروازه چلسی به بیرون رفت.
در اوقات اضافه ضربه سر ماتیچ از بالای دروازه چلسی به بیرون رفت تا 

بازی با همان برتری یک گله به سود چلسی خاتمه یابد.
داور بازی: مایکل اولیور

ترکیب چلسی:  کورتوا- آسپلیکوئتا- کیهیل- موسس- رودیگر- 
آلونسو- فابرگاس- باکایوکو- هازارد)ویلیان-90(- ژیرو )موراتا-89)

سرمربی: آنتونیو کونته
ترکیب منچستریونایتد: دخیا- والنسیا- جونز )ماتا 87(- اسمالینگ- 
سانچس-   -)73- لینگارد)مارسیال  پوگبا-  هررا-  یانگ-  ماتیچ- 

راشفورد )لوکاکو-73(
 سرمربی: ژوزه مورینیو

جناب آقای مهندس محمدرضا نوذری
غم هجران مادر همسر گرامی تان موجب تالم خاطر گردید. ضمن عرض تسلیت، علو درجات برای آن 

مرحومه و صبر جزیل برای بازماندگان مسئلت می نمایم.
مهرداد  تیموری - مدیر روزنامه »دنیای هوادار«

یوزهای ایرانی،  سربلند برگردید

 بدرقه برای حماسه

یوزهای ایرانی،  سربلند برگردید

 بدرقه برای حماسه

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

25 روز تا آغاز جام جهانی 2018 روسیه

تدارک یوزهای ایرانی برای 
جدال با غول های اروپا

یوسف قادریان، ملی پوش کشتی فرنگی ایران:

امیدوارم در رویدادهای پیش رو
 انتظارات را بر آورده کنم

نابودی تیم های تهرانی یکی پس از دیگری

نفت در راه صبا و راه آهن

پایان این سناریوی تلخ،  شیرین می شود؟

کرانچار و طلسم
 ۴۴ ساله المپیک
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ورزش

تقدیر ویژه با کارت هدیه 100 هزار تومانی

طی هفته گذشته بود که اتفاقی بزرگ در تنیس روی میز ایران 
افتاد. تیم ملی ایران که به رقابت های جهانی سوئد رفته بود، با 
شکست تیم های مطرح آمریکا و اسپانیا به فینال دسته دو دنیا 
رسید با بازگشت این قهرمانان به ایران، خیلی ها امیدوار بودند 
تجلیل خوب و در شأنی از این ورزشکاران انجام شود. تجلیلی 
که گویا در مازندران گرفته شده و شهردار و فرماندار و استاندار 
هم در آن حضور داشتند و یک کارت هدیه 100 هزار تومانی به 
قهرمانان این رشته ورزشی تقدیم شد. با این حال تجلیلی که به 
عمل آمده، جالب و به قول خود نیما عالمیان بیشتر به شوخی 

شباهت دارد!

ساعی-پولادگر؛ همچنان به هم نمی رسند!

به نظر می رسد پرافتخارترین تکواندوکار ایرانی همچنان حاضر 
نیست با فدراسیون همکاری کند.

قرص  پروپا  منتقدان  جزو  پیش  چندی  تا  که  ساعی  هادی 
سیدمحمد پولادگر بود و همین اتفاق باعث شد تا در انتخابات 
سال گذشته از فرد دیگری حمایت کند، در دوره جدید از در 

دوستی با رییس فدراسیون وارد شده است.
طی جلساتی که پولادگر و هادی ساعی داشتند، توافقاتی برای 
همکاری مشترک صورت گرفت تا پرافتخارترین تکواندوکار ایرانی 

هم به فدراسیون ملحق شود و دیگر انتقاد نکند.
با اینکه مدتی است اهالی تکواندو پیگیر چگونگی همکاری هادی 
ساعی با فدراسیون تکواندو هستند، به نظر می رسد همچنان 

اختلافاتی در این زمینه وجود دارد.
منتظر  بود  کرده  اعلام  خود  مصاحبه  آخرین  در  پولادگر 
پاسخ هادی ساعی برای قبول سمت مدیریت فنی تیم های 
ملی است. از سوی دیگر این پیشکسوت تکواندو اعلام کرده 
حاضر نیست زیر نظر فرهادیان، مدیر فعلی تیم های ملی 

فعالیت کند. 
باید دید در نهایت همکاری ساعی و پولادگر در هفته های آتی 
عملی خواهد شد یا اینکه بار دیگر شاهد مصاحبه های انتقادی 

دوطرف علیه یکدیگر هستیم.

سوژه هفتهعکس روز توپ و تور

عالمیان :
خودشان خجالت زده شدند

تجلیل 100 هزارتومانی مسئولان  عالمیان درباره ی  نیما 
ملی  تیم  صعود  برای  عالمیان  نوشاد  و  او  از  بابل  شهر 
پینگ پنگ ایران به دسته یک جهان بیان کرد: پینگ پنگ 
بعد از صدسال به دسته یک جهان صعود کرد اما با 100 
هزارتویمان از من و نوشاد تجلیل کردند. واقعاً کارشان زشت 
بود  همین اتفاقات باعث سرخوردگی ورزشکاران و نخبه ها 
می شود. خودشان بعدا خجالت زده شدند و خیلی با ما تماس 
گرفتند و عذرخواهی کردند و گفتند جبران می کنیم. ان شاءا..

بتوانند جبران کنند البته قول دادند وضعیت اشتغال من و 
نوشاد را حل کنند حالا باید ببینیم چقدر عملی می شود.

رحیمی: 
کاستاراتویچ را دلال به ایران نیاورد

زوران  می شود  گفته  این که  خصوص  در  رحیمی  علیرضا 
کاستاراتویچ در 4 سال گذشته هدایت هیچ تیمی را بر عهده 
نداشته، اظهار داشت: نمی دانم این آمار از کجا آمده، اما این 
مربی در 4 سال گذشته بیکار نبوده است و رزومه او هم 

مشخص است.
به  از طریق دلال  آیا کاستاراتویچ  این که  وی در خصوص 
فدراسیون هندبال معرفی شده است یا خیر، تصریح کرد: در 
مذاکره با این مربی پای هیچ دلالی وسط نبود و فدراسیون 

هندبال به صورت مستقیم با کاستاراتویچ مذاکره کرد.

اکبری: 
نسل طلایی همچنان در تیم ملی هستند

پیمان اکبری مربی تیم ملی والیبال در پاسخ به این سوال 
که بازیکنان جوانی که در تیم ملی حضور دارند چقدر شانس 
موضوع  این  کرد:  تصریح  دارند،  ملی  تیم  در  کردن  بازی 

بستگی به تلاش و عملکرد بازیکنان جوان دارد.
وی درباره این که آیا نسل طلایی والیبال ایران روزهای پایانی 
خود را سپری می کند، گفت: به نظر من نسل طلایی والیبال 
ایران هنوز تمام نشده و تعداد زیادی از این نسل همچنان در 
تیم ملی حضور دارند. البته باید به نسل جدید هم میدان داده 
شود و باید تحمل خود را بیشتر کنیم تا بازیکنان جوان هم 

بتوانند باتجربه شوند.

نابودی تیم های تهرانی یکی پس از دیگری

نفت در راه صبا و راه آهن
تیم فوتبال قدیمی نفت تهران در فاصله یک هفته مانده به پایان 
رقابتهای لیگ برتر با پذیرفتن شکست برابر پارس جنوبی رسما از 

رقابتهای لیگ برتر به لیگ یک سقوط کرد.
»نفرین شدگان« می تواند لقبی مناسب برای تیم هایی نظیر صبا 
و راه آهن باشد. تیم هایی که در گذشته اعتبار فراوانی برای خود 
در این فوتبال دست و پا کرده بودند اما درست از روزی که از 
بخش های دولتی جدا شده و وارد چرخه بخش خصوصی شدند و 
از این مالک به آن مالک دست به دست شدند، راهی جز نابودی 

پیش روی آنها باقی نماند. 
راه آهن دیگر آن راه آهن قدیمی نبود که به جنوب شهر تهران 
تعلق داشت. راه آهنی که مربیان سازنده در آن یک کارخانه 
بازیکن سازی ایجاد کرده بوده و بازیکن پشت بازیکن ساخته و 

به فوتبال ایران معرفی می کردند.
راه آهن درست از روزی دیگر راه آهن نبود که از مجموعه دولتی 
راه آهن کشور جدا شد. مسیر این تیم منحرف شد و این انحراف 
آنقدر ادامه یافت تا راه آهن بازیکن ساز و با سابقه از لیگ برتر به 
لیگ یک سقوط کرد و در لیگ یک زنگ تفریحی بیش نبود و 

حالا راهی لیگ دو شده است. 
تا  هم  تیم  این  ندارد.  آهن  راه  از  کمی  دست  هم  صبا 
وقتی اعتبار داشت و افتخار کسب می کرد با نام صباباتری 
در فوتبال ایران فعالیت می کرد و به بخش دولتی و به 
فوتبال  در  دفاع  وزارت  به  وابسته  »صباباتری«  کارخانه 

نفس می کشید. 
نفت تهران دیگر تیم قدیمی و ریشه دار تهرانی است که بعد 
از جدایی از شرکت نفت و رفع وابستگی به وزارت نفت ماهیت 
واقعی اش را از دست داد و آهسته آهسته وارد راهی شد که راه 

آهن و صبا پیش از آن وارد شده بودند.
نفت تهران که در فصل های اخیر بین مالکان متعددی دست به 
دست شد تا با مشکلات مالکیتی فراوانی مواجه باشد، سرانجام بعد 
از سالها مقاومت برابر ناملایمتی ها دست ها را به نشانه تسلیم بالا 

برد و غزل خداحافظی از لیگ برتر را خواند. 
به نظر می رسد نفت تهران در لیگ یک هم سرنوشت بهتری 
نسبت به صبا و راه آهن نداشته باشد و به سرانجام این دو تیم 
این تیم به لیگ دسته اول توجه  با سقوط  مبتلا شود. قطعا 
مسئولان کمتر خواهد شد و حمایت مالی هم صورت نخواهد 

گرفت. 
به همین خاطر از حالا می توان پیش بینی کرد راهی که صبا 
و راه آهن رفتند انتظار نفت را هم می کشد و این تیم می تواند 
گزینه سقوط به لیگ دسته دوم هم باشد. اتفاقی که قبل از این 
برای برخی تیم های دیگر هم رخ داد و فوتبال تهران خالی تر از 

همیشه شد.

نگاه اول

رئیس هیئت ژیمناستیک استان البرز :

نماینده ای در بازی های 
آسیایی نداریم

رئیس هیئت ژیمناستیک استان البرز گفت: نخستین دوره لیگ 
استانی ژیمناستیک در دو بخش هنری و همگانی در سه مرحله 

به میزبانی شهر کرج برگزار خواهد شد.
ژیمناستیک  لیگ  مرحله  نخستین  کرد:  اظهار  تشکر  کمال 
همگانی جهت آشنایی مردم با این رشته در تیرماه سال جاری 

برگزار خواهد شد.
وی تصریح کرد: با برگزاری ژیمناستیک همگانی به دنبال رونق 
این رشته در البرز هستیم که این برنامه در بلندمدت اثرات مثبتی 

بر ورزش استان خواهد داشت.
کمال تشکر بابیان این که البرز نماینده ای در مسابقات آسیایی 
جاکارتا در رشته ژیمناستیک نخواهد داشت گفت: با توجه به 
استعدادهای خوبی که در استان البرز فعالیت می کنند اما متأسفانه 

برای حضور در مسابقات آسیایی جاکارتا موفق نبوده اند.
وی به احداث 2 سالن ژیمناستیک در شهرستان های استان البرز 
اشاره کرد و گفت: با رایزنی های انجام شده برای سال آینده شاهد 

افتتاح دو سالن ژیمناستیک در نظرآباد و طالقان خواهیم بود.

مربی البرزی تیم ملی ووشو جوانان:

یکی از مدعیان کسب مدال 
هستیم

مربی البرزی تیم ملی ووشوی جوانان گفت: تیم ملی در حالی به 
مسابقات جهانی اعزام خواهد شد که از مدعیان اصلی کسب مدال 

در این مسابقات شناخته می شود.
خدیجه زینال زاده اظهار کرد: مسابقات جهانی ووشو جوانان 

تیرماه سال جاری به میزبانی کشور برزیل برگزار خواهد شد.
وی بابیان این که کشورهای آسیای شرقی از اصلی ترین رقبای 
ایران در این مسابقات به شمار می روند گفت: مهم ترین رقبای 
به  توجه  با  که  هستند  ویتنام  و  چین  کشورهای  ملی  تیم 
آمادگی بازیکنان در تلاش هستیم تا این رقبا را نیز پشت 

سر بگذاریم.
زینال زاده به اصلی ترین چالش تیم ملی ووشوی جوانان در بخش 
بانوان اشاره کرد و گفت: علی رغم حرفه ای بودن جوانان سانداکار 
اما اصلی ترین چالشی که با آن مواجه هستیم کم تجربه بودن آن ها 

است.

ورزش البرز

با  اخیر  سال  چند  طی   
مصدومیت های متعددی روبه رو بوده ای ...

کاملًا با شما موافقم کشتی ورزش سنگینی 
مصدوم  زود  خیلی  ورزشکاران  و  است 
سراغ  به  خیلی  بدشانسی  ولی  می شوند 
من آمد و باعث شد تا من نتوانم خیلی از 
اردوهای تیم ملی حاضر شوم و اوج ناکامی ام 
در مسابقات جهانی فرانسه بود و متأسفانه 
دچار  پا  ناحیه  از  که  علت مصدومیتی  به 
آن بودم نتوانستم عملکرد خوبی را به جای 
گذارم ولی معتقدم می توانم در آینده این 
ناکامی ها را با کسب مدال خوش رنگ طلا 

جبران کنم.

 درباره کسب عنوان قهرمانی در 
تیم   انتخابی  نهایی  مرحله  رقابت های 

 ملی کشتی فرنگی بگو؟
مسابقات در حد بسیار خوبی برگزار شد و 
نفرات شاخص کشتی فرنگی ایران به این 
به  رسیدن  برای  تا  بودند  آمده  رقابت ها 

هم  من  بگیرند.  کشتی  تیم   ملی  دوبنده 
از آمادگی 100 درصد برخوردار نبودم، اما 
زحمت زیادی کشیدم و تمرینات سختی 
با آمادگی  بتوانم  تا  را پشت سر گذاشتم 
نسبتا خوبی در این رقابت ها کشتی بگیرم. 

از این که توانستم با کسب عنوان 
را  مهمی  گام  قهرمانی 

برای رسیدن به دوبنده 
دارم  بر  تیم   ملی 

خوشحالم.

انتقادات   
تحمل  را  زیادی 

کردی در این ارتباط 
صحبت کن؟

بله. درست است. متاسفانه 
به دلیل مشکلاتی که برایم پیش 

با  توانستم  نمی  بود  وقتی  بود، چند  آمده 
تمرکز کار کنم و به همین دلیل نتایج  خوبی 
را کسب نکردم، اما با خادم و کادر فنی تیم  
و  گذاشتم  میان  در  را  مشکلات  این   ملی 

خدا را شکر این مشکلات کمتر شده و در 
در  بتوانم  امیدوارم  است.  شدن  حل  حال  
رویدادهای پیش رو انتظارات را بر آورده کنم 

و به بهترین نتیجه  ممکن برسم.

با  ارتباط  در  نظرت   
خادم  رسول  بازگشت 

چیست؟
اتفاق  بهترین 
داد  رخ  ممکن 
رسول  حضور  و 
رأس  در  خادم 
باعث  فدراسیون 
پوشان  ملی  انگیزه 
نظر  به  و  است  شده 
من کشتی ایران با خادم 
جهان  اول  رتبه  به  می تواند 
هم  ورزش  وزارت  است  نیاز  ولی  برسد 
از این قهرمان اسبق جهان حمایت کند 
متأسفانه در چند ماه اخیر حواشی فراوانی 
برای کشتی رقم خورد که اگر بزرگان این 

رشته ورزشی به آن توجه نکنند درنهایت 
به ضرر ورزش اول ایران خواهد بود.

 کشتی البرز را پیگیری می کنید؟
به نظرم از زمان حضور حمید یاری در رأس 
این  در  البرز شرایط خوبی  مدیریت کشتی 
ورزش ایجادشده و مسئولیت پذیری و ارتباط 
خوب او با کشتی گیران به خصوص ملی پوشان 
فضای بهتری از گذشته را رقم زده است. در بعد 
نتیجه گیری تیم های استان روند رو به رشدی 
را داشته اند و در رده بزرگ سالان و پایه شاهد 

نتایج خوبی در مسابقات مختلف بوده ایم.

 و صحبت پایانی؟
ورزش  به  علاقه مند  البرز  استان  جوانان 
هستند و در این چند سالی که در استان البرز 
ساکن بودم از نزدیک درخشش استعدادهای 
ورزشی را مشاهده کردم از تمامی مسئولان 
دارم  تقاضا  ورزش  دست اندرکاران  و 
استعدادهای جوانان در سطح استان البرز را 

شناسایی کنند

سرمربی تیم ملی تکواندو زنان گفت: 70 درصد از 
برنامه هایی پیش بینی شده را انجام دادیم و بچه ها 
در تمرینات روند رضایت بخشی را داشتند؛ اگر 
خدا بخواهد و دختران تکواندو توانمندی خود را 
در میدان مبارزه به نمایش بگذارند می توانیم نتایج 

خوبی کسب کنیم.
فروردین ماه   5 از  ایران  زنان  تکواندو  ملی  تیم  
و  بیست  در  حضور  برای  را  خود  تمرینات 
مرکز  در  آسیا  قهرمانی  مسابقات  دوره  سومین 
جهانی تکواندو آغاز کرد؛ درنهایت پس از پشت 
سر گذاشتن چند مرحله انتخابی نفرات اعزامی 
مشخص و معرفی شدند. مهرو کمرانی سرمربی 
جوان و باتجربه کشورمان پیش از اعزام به این 
رقابت ها گفت: اردو را با ترکیبی نسبتاً جدید و 
هوگو پوشانی که میانگین سنی 18 سال داشتند 

پیگیری کردیم.

که  داشتیم  را  نفراتی  دوره  این  در  افزود:  وی 
با  اما  پیروز شوند  و  بدرخشند  توانستند خوش 
توجه به اینکه رنک و همچنین تجربه حضور در 
رویداد برون مرزی را نداشتند نمی توانستیم عملکرد 
آن ها را در رقابت های آسیایی پیش بینی کنیم و 
نکته حائز اهمیت این بود که در اولین پیکار باید با 
بهترین های دنیا مبارزه می کردند؛ بر همین اساس 
ترجیح دادیم نفرات باتجربه تر و همچنین نفراتی را 
که موفق به کسب سهمیه در مسابقات جام ریاست 

فدراسیون جهانی - آسیا شدند را اعزام کنیم.
سرمربی تیم تکواندو زنان این طور ادامه داد: از نکات 
ویژه  این اردو حضور تکواندوکارانی است که طی 
یک ساله گذشته در تمرینات برای اعزام به مسابقات 
مختلف با ما همراه بودند؛ با توجه به اینکه با شیوه 
تمرینی آشنا بودند روند کار ما سریع تر پیش رفت و 
به نظرم این تیم نسبت به قبل فنی تر شده، بسیاری 

از نقص های بچه ها از بین رفته و باانگیزه بالا برای 
حضور در این رقابت ها آماده شده اند.

کمرانی تصریح کرد: فرصت کوتاهی را برای حضور 
داشتیم  اختیار  در  آسیا  قهرمانی  مسابقات  در 
اما خدا را شکر بچه ها پیشرفت خوبی داشتند، 
داوری  قوانین جدید  بر  همچنین سعی کردیم 
تمرکز کنیم و تمرینات را بر اساس این تغییرات 
پیگیری نماییم. هنوز باید برای ارتقا رنک بچه ها 
قرار  مطلوبی  جایگاه  در  انشالله  تا  کنیم  تلاش 
بگیرند. دختران تکواندو بارها توانمندی خود را در 

مسابقات مختلف نشان داده اند.
وی با اشاره به پیشرفت تکواندو در سراسر جهان 
گفت: دیگر رقابت ها مثل گذشته نیست و تمامی 
گذاری  المپیکی سرمایه  رشته  این  بر  کشورها 
سخت تر  خیلی  را  ما  کار  این  قطعا  و  کرده اند 
می کند؛ با توجه به اینکه رنکینگ در قرعه کشی 

تاثیر گذار است ما نیز باید بر این بخش توجه 
ویژه ای داشته باشیم؛ امیدوارم بتوانیم مهر ه هایی 
قدرتمندی که در تیم داریم را حفظ نماییم و 
نفراتی که  تا دیگر  برنامه ریزی کنیم  همچنین 
در اردو هستند امتیاز جمع کنند و برای انتخاب 

بچه ها محدودیتی نداشته باشیم.
سرمربی تیم دختران خاطرنشان کرد: 70 درصد 
انجام دادیم و  از برنامه هایی پیش بینی شده را 
بچه ها در تمرینات روند رضایت بخشی را داشتند؛ 
اگر خدا بخواهد و دختران تکواندو توانمندی خود را 
در میدان مبارزه به نمایش بگذارند می توانیم نتایج 
خوبی کسب کنیم. امیدوارم بچه ها بتوانند در این 
دوره کار بزرگی انجام دهند و مثل علیزاده که در 
نخستین اعزام »جید جونز« انگلیسی را از پیش رو 
برداشت این نفرات هم بتوانند نتیجه خوبی کسب 
کنند؛ ما با انگیزه تاریخ سازی راهی ویتنام می شویم.

مهمترین  که  سوال  این  به  پاسخ  در  کمرانی 
حریفان نمایندگان ایران کدام کشورها هستند؟ 
گفت: تیم کره جنوبی و چین نفرات خوبی را در 
اختیار دارند؛ کشورهای دیگر همچون تایلند و 
چین تایپه نیز تک مهره های خوبی را در ترکیب 
خود دارند اما بچه های ما نیز هیچ چیز کم ندارند و 

می توانند بهترین های آسیا را شکست دهند.
وی با اشاره به اردوی یک هفته ای تیم در استان 
گیلان بیان کرد: با توجه به اینکه شرایط آب و 
بود  نزدیک  ویتنام  به  تا حدودی  هوایی گیلان 
درخواست این اردو را دادیم که با استقبال این 
استان نیز همراه بود؛ از رییس و نایب رییس هیات 
از ما در این اردو  و همچنین یزدان پرست که 

حمایت کردند تشکر می کنم.

پیگیری  و  آغاز  از  ایران  آزاد  کشتی  ملی  تیم  سرپرست 
تمرینات آماده سازی این تیم طبق زمان بندی کادر فنی برای 

حضور دربازی های آسیایی و رقابت های جهانی خبر داد.
نتایج  به  توجه  با  آزاد  ملی کشتی  تیم های  فنی  شورای 
رقابت های انتخابی تیم ملی، نفرات برتر و مورد نظر خود را 
به نخستین اردوی آماده سازی دعوت کرد که این اردو از روز 

گذشته در خانه کشتی تهران آغاز شد.
ملی کشتی  تیم  هادی حبیبی سرپرست  اساس  این  بر 
آزاد به جزئیات و زمان بندی اردوهای تیم ملی تا اعزام به 
بازی های آسیایی اشاره کرد و گفت: پس ازاینکه شورای فنی، 
نفرات برتر و مورد نظر را به اردوی تیم ملی دعوت کرد این 
تمرینات طبق زمان بندی های مشخص، استارت خورد که 
اردوی کنونی نیز طبق همین زمان بندی 12 روزبه طول 

خواهد انجامید.
وی تصریح کرد: تمرینات اردونشینان طبق رویدادهای پیش 
رو تدوین شده و کادر فنی سعی خواهند کرد ترکیب نهایی 
اعزامی به بازی های آسیایی و رقابت های جهانی را در طول 
اوزان  از مدعیان  برگزاری اردوها و همچنین اعزام برخی 
مختلف به تورنمنت های بین المللی شناسایی و انتخاب کنند.
حبیبی افزود: هر مرحله از اردوهای تیم ملی کشتی 12 
اردوها  از  مرحله  بین هر  که  انجامید  روزبه طول خواهد 
حدود 2 یا 3 روز استراحت به آزاد کاران داده می شود. آنچه 
مسلم است کادر فنی تیم ملی به زمان باقیمانده تا بازی های 
آسیایی و رقابت های جهان توجه ویژه ای دارند و به هیچ عنوان 

این زمان محدود را از دست نخواهند داد.
سرپرست تیم ملی کشتی آزاد در پایان گفت: با توجه به 
برنامه تمرینی تدوین شده از سوی کادر فنی، 26 آزادکار 
طی روزهای 28 اردیبهشت تا 7 خردادماه در این مرحله 
روز  سه  از  بعد  که  داشت  خواهند  حضور  تمرینات  از 
استراحت فعال، دوباره برای آغاز اردوی بعدی به خانه کشتی 

بازمی گردند.
طبق مصوبات شورای فنی تیم های ملی کشتی آزاد، در 
کنار اردوهای آماده سازی، دو تورنمنت بین المللی هم برای 
محک و شناخت بیشتر از آزاد کاران در نظر گرفته شده است. 
بدین ترتیب آزاد کاران در جام یاشاردوغو ترکیه و دیمیتری 
کورکین روسیه شرکت خواهند کرد تا کادر فنی برای نهایی 
کردن تیم ملی دربازی های آسیایی، شناخت بهتری از برخی 

اوزان به دست آورد.

سرپرست تیم ملی کشتی آزاد ایران  خبر داد؛

استارت آزاد کاران برای بازی های آسیایی و جهانی

آرش رضایی - حضور ورزشکاران متعدد از استان البرز در رشته های مختلف باعث شده است که این استان امیدواری فراوانی برای کسب مدال در بازی های آسیایی و 
المپیک داشته باشد و بی شک حضور این قهرمانان باعث رشد ورزش در البرز خواهد شد. از کیمیا علیزاده، علیرضا کریمی، حسین نوری، مهدی خدابخشی به عنوان 
ستاره های ورزش البرز نام برده می شود ولی در کنار آن ها کشتی گیری قرارداد که می تواند در رقابت های بین المللی درخشش قابل توجه ای داشته باشد. یوسف قادریان 
ملی پوش کشتی فرنگی ایران در سال های اخیر فراز و نشیب فراوانی داشته است ولی در چند ماه اخیر با تمرینات فشرده، خود را آماده رقابت های بین المللی تیم ملی 

کشتی فرنگی ایران می کند. در همین ارتباط گفتگویی با این قهرمان البرزی انجام داده ایم که در ادامه می خوانید.

یوسف قادریان ملی پوش کشتی فرنگی ایران:

امیدوارم در رویدادهای پیش رو
 انتظارات را بر آورده کنم

از زمان 
حضــور حمید یاری 

کشــتی  مدیریت  رأس  در 
البرز شرایط خوبی در این ورزش 

و  مســئولیت پذیری  و  ایجادشده 
ارتباط خوب او با کشــتی گیران 

به خصوص ملی پوشــان فضای 
بهتری از گذشته را رقم زده 

است. 

سرمربی  البرزی تیم ملی تکواندو زنان:

با انگیـزه تاریـخ سـازی
 راهی ویتنام می شویم

آرش میر اسماعیلی درباره نتایج ضعیف 
جودوی ایران، اظهار کرد: فکر می کنم 
دو سال است زنگ خطر برای جودوی 
گوش  اما  درآمده،  صدا  به  ایران  پایه 
شنوایی برای شنیدن نقد کارشناسان 

ناکامی های  ندارد.  وجود  منتقدان  و 
بزرگ طی دو سال گذشته در رده های 
پایه نتیجه  تعطیلی لیگ آینده سازان 
نونهالان  رقابت های  نشدن  برگزار  و 
پشت  فدراسیون  است.  نوجوانان  و 

مدال این دو جودو کار که حاصل کار 
فدراسیون های قبلی هستند پنهان شده 
مسکن  مدال ها  تک  این  شاید  است. 
موقت برای ما باشد، اما  این راه درستی 

برای جودوی ایران نیست.

میر اسماعیلی: نتایج جودو فاجعه است
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فوتبال

InstaHavadar ر دا هوا ینستا  ا

سردرگریبان، مو پریشان، چشم گریان با نسل ما دیوانه ها یک اسطوره
بد کردی؛ ای عشق!

و  شکست  اشک،  لذت،  ناب،  شور  از  پر  لحظه   6111
پیروزی ها. ممنونم از شما. ممنونم از تک تک شما ...

خیلی خوشحالم که به قول اول فصلم عمل کردم و تونستم قهرمان!
سهم کوچکی در خوشحالی های شما داشته باشم.

لیگ برتر فوتبال ایران در فصل جدید خود یک تیم 
شمالی دیگر را به خواهد دید و این بار بعد از سال ها 
استان مازندران با تیم نساجی میهمان لیگ برتری ها 

خواهد بود.
به گزارش دنیای هوادار، تیم قائم شهری  در فصل 
گذشته لیگ یک کشور روزهای پرفرازونشیبی را 
سپری کرد در طول فصل سه سرمربی را تجربه 
کرد و حتی دچار حاشیه هایی هم گردید اما به لطف 
حمایت یکپارچه مردم این شهر راهی لیگ برتر شد. 
معمولاً اگر یک تیم در طول فصل با جابجایی سه 
مربی }پاشازاده، مهابادی و نکونام{ کارش خاتمه 
یابد، شاید برای سقوط تلاش کند اما در قائم شهر 

تمام فوتبالی با کلی ستاره در سطح اول فوتبال ایران 
همدلی و فعل خواستن باعث شد تا مازندران در یک 

ماراتن فوتبال به لیگ برتر سلام کند.
دراین بین اما بازیکنانی که با تلاش و پشتکار فراوان 
موفق به شکستن این طلسم شدند در روز جشن به 
 صورت نمادین همچون یک قهرمان مورد تمجید قرار 
گرفتند و برای ساعاتی در میان طرفدارانشان روزی 
به یادماندنی را تجربه کردند. بازیکنانی که با وجود 
ایستادن در پله دوم جدول لیگ دسته اول از آن ها 
به عنوان قهرمانان شهر خسته قدردانی شد تا برای 
اولین بار در قابی دوست داشتنی و فراموش نشدنی 

شادی شان را با طرفداران تقسیم کنند.
از  تیم مختلف  برتر، 6  لیگ  اخیر  در هفده دوره 
شمال کشور در این مسابقات حاضر بودند و نساجی 
هفتمین تیم خواهد بود. البته درصورتی که تعداد 
کل تیم ها در هر دوره لیگ برتر را در نظر بگیریم، 
نساجی بیست و هفتمین نماینده استان های شمالی 
است؛ به طور مثال ملوان بندر انزلی 14 بار در لیگ 

برتر بوده و...
تجربیات  آغاز  در  نکونام  است که  این  نکته جالب 
که  او  کرد.  شروع  خونه به خونه  تیم  از  مربیگری 
تیم  در  حضورش  درباره  مفصلی  صحبت های 
نظر  تغییر  با  می رسید  گوش  به  تراکتورسازی 
مدیرعامل به این تیم بابلی رفت تا با نتایج خوب نشان 

بدهد باوجود جوانی یک مربی آینده دار و صاحب 
سبک است.

نساجی  سرمربی  نکونام  جواد  ارتباط  همین  در 
مازندران گفت:این تیم به خاطر حضور این هواداران 
لیاقت داشت به لیگ برتر بیاید. این هواداران فوتبال 
را جذاب می کند و خوشحالم که یک تیم باریشه و با 
پشتوانه این هواداران راهی لیگ برتر شد. نساجی از 
ابتدای بازی ها لیاقت صعود را داشت اما من هم آمدم 

کار را تمام کردم.
وی ادامه داد: صعود خیلی شیرین است. باور کنید الآن 
برای بازیکنان تیم خونه به خونه هم ناراحت هستم. 
70 درصد از کار آن تیم را من انجام دادم و طبیعی 
است برای آن ها هم ناراحت باشم. البته من اکنون 
سرمربی تیم قائم شهر هستم و همه تلاشم را کردم تا 
بتوانم باعث موفقیت تیمم شوم که خداراشکر همین 
اتفاق هم افتاد. من می خواستم ثابت کنم موفقیتی که 
ما به دست آوردیم با تلاش و کوشش خودمان بود. از 
اول فصل که در آن تیم بود و بعد آمدم اینجا کسی به 
ما کمک نکرد اما در نساجی امیری، صنیعی فر، مردم 
و ... به ما کمک زیادی کردند. امیدوارم این صعود 

مبارک همه آن ها باشد.
سرمربی نساجی در خصوص شرایط ادامه همکاری 
خود گفت:قرارداد من یک سال و نیمه است اما برای 

ادامه همکاری شرایط باید مهیا باشد.

قائم شهر با نکونام درخشید

سلام امید شهر خسته به لیگ برتر

لیگ  سهمیه  کسب  به  موفق  که  تیمی  اولین 
نفت  شد   98  -  97 فصل  در  ایران  فوتبال  برتر 
مسجدسلیمان بود که با کسب 65 امتیاز به عنوان 
قهرمانی این مسابقات دست یافت. از آخرین حضور 
اینبار  و  می گذرد  سال   4 برتر  لیگ  در  تیم  این 
این  به  پا  بیشتر  باتجربه  فکری  محمود  شاگردان 

مسابقات می گذارند.
به گزارش دنیایی هوادار، تیم نفت برخلاف سال های 
گذشته با دوری از حواشی و با انسجام کامل، فصل 
نفتی ها چیزی جز  آغاز کرد.  را  لیگ یک   96-97
قهرمانی در لیگ را در سر نداشتند. محمود فکری که 
از اواسط فصل 96-95 سرمربی این تیم شد با توانایی 

پایان  در  و حتی  کرد  را شروع  فصل جدید  کامل 
نیم فصل اول با اختلاف چشم گیر بالاتر از رقیبانش 
در رده نخست ایستاده بود اما نیم فصل دوم برای نفت 
مسجدسلیمان دشوارتر شد. شاگردان فکری با نمایش 
خوبی که در لیگ یک نشان داده بودند، کاری کردند 
که همه تیم ها، با تمام قدر مقابل آن ها حاضر شوند. 
این موضوع کار را برای محمود فکری و شاگردانش 
سخت و سخت تر کرد تا جایی که در هفته های پایانی 
لیگ، فاصله آن ها با تیم های مدعی برای حضور در 

لیگ برتر کم شد.
نفت می توانست سه هفته قبل از پایان لیگ قهرمانی 
خود را قطعی کند اما حساسیت ها به اوج خود رسیده 
بود و در هفته پایانی، سه تیم نفت مسجدسلیمان، 
خونه به خونه و نساجی مدعی قهرمان و صعود بودند؛ 
اما در پایان نفت توانست با تساوی دو بر دو مقابل مس 
کرمان راه لیگ برتر شود و موجی از شادی و امید به 

شهرستان مسجدسلیمان بازگشت.
با  گو  و  در گفت  تیم  این  فکری سرمربی  محمود 
خبرنگار دنیای هوادار اظهار کرد: این صعود را مدیون 
هوداران پرشور مسجدسلیمان هستیم که در تمامی 
موردحمایت  را  تیم  و  آمدند  ورزشگاه  به  دیدارها 
قراردادند تا درنهایت موفق شدیم با شایستگی قهرمان 

این دوره از مسابقات شویم.
وی درباره این که تیمش زودتر از این ها می توانست 

گفت:  نیز  بگیرد  جشن  را  یک  لیگ  در  قهرمانی 
یکسری عوامل دست به دست هم داد تا کار به هفته 
آخر کشیده شود و فکر می کنم یکی از جذابیت های 
فوتبال همین است که هیچ زمانی نمی توان چیزی را 
از قبل پیش بینی کرد. ما در دو سه هفته پایانی کمی 
بدشانسی آوردیم و در برخی دیدارها آن نتایجی که 
باید کسب می شد، حاصل نشد و همین قهرمانی مان 
را به هفته پایانی کشاند. من معتقدم قسمت این بود 
که ما در هفته پایانی و در شهر مسجدسلیمان به 
لیگ برتر صعود کنیم تا قهرمانی را با هواداران جشن 

بگیریم.
وی در پاسخ به این سؤال که آینده کاری شما در نفت 
مسجدسلیمان به چه صورت خواهد بود؟ گفت: چند 
بازی مانده به پایان لیگ، مسئولان باشگاه مذاکراتی با 
من داشتند که این مذاکرات طی چند مرحله صورت 
نبود.  مشخص  تیم  تکلیف  هنوز  موقع  آن  گرفت. 
پس از پایان لیگ و صعود به لیگ برتر نیز مجدداً 
صحبت هایی درباره چگونگی و ادامه همکاری، با آقای 

یزدی مدیرعامل باشگاه داشتم.
با صعود نفت مسجد سلیمان به لیگ برتر، یک اتفاق 
خوشایند دیگر برای فوتبال خوزستان رقم خورد و 
این چهارمین تیم استان است که به لیگ برتر صعود 
می کند و این نشان از نگاه ویژه مسئولان این استان 

به ورزش است.

چهارمین تیم خوزستان در لیگ برتر؛

نفت مسجدسلیمان باتجربه تر از گذشته 

پایان این سناریوی تلخ شیرین می شود؟
کرانچار و طلسم
 44 ساله المپیک

بازی های آسیایی جاکارتا به  عنوان اولین 
بعد حضور در مرحله  ماه  قدم و چند 
 22 زیر  آسیا  ملت های  جام  مقدماتی 
المپیک 2020  به  رسیدن  برای  سال 
ایران  امید  تیم  برنامه های  مهم ترین 
به حساب می آید ولی از قرار معلوم بازهم 
قصه تکراری ناکامی تیم امید قرار است 

اتفاق بیفتد.
اوایل ماه گذشته بود که از سوی فدراسیون فوتبال حمید استیلی 
به عنوان مدیر تیم امید ایران انتخاب شد و پس از چند هفته اعلام 
گزینه ها زلاتکو کرانچار مربی 61 ساله اهل کرواسی به عنوان 

سرمربی تیم امید انتخاب شد.
آیا این انتخاب از سوی فدراسیون و کمیته فنی انتخاب درستی 
نتایج  سپاهان  با  خود،  تجربه  آخرین  در  کرانچار  است؟  بوده 
مناسبی کسب نکرده و قبل از آن هم از تیم دیناموزاگرب اخراج 
شده است. با این حال او سرمربی تیم المپیک ایران است و باید 

دید آیا طلسم 44 ساله عدم صعود به المپیک می شکند.
با توجه به حضور تیم ایران در رقابت های جام جهانی و نگاه همه 
اهالی فوتبال به تیم بزرگسالان به نظر می رسد باز هم اتفاقات 

سال های گذشته در حال تکرار است.
در دوره های گذشته مقدماتی المپیک بنا به دلایل مختلفی تیم 
فوتبال امید از این رقابت ها حذف شد، بدون آنکه اتفاقی رخ دهد 
و یا برنامه ای برای دوره بعد وجود داشته باشد. سال ها و دهه ها 
گذشت و هیچ برنامه ای برای صعود تیم امید طراحی نشد و امروز 

هم این داستان در حال تکرار است.
متاسفانه از سوی کادر فنی برنامه تمرینی تیم امید اعلام نشده 
است و بی شک این بی برنامه گی به ضرر تیم المپیک ایران 

خواهد بود.
چهار سال قبل مدیریت عجیب تیم امید تجربه ناموفقی بود و 
به صعود این تیم به المپیک ختم نشد. اختلافات محمد خاکپور 
با کی روش و فدراسیون حواشی فراوانی برای برای تیم المپیک 
ایجاد کرده بود و باید یادآور شد کرانچار هم از آن دسته مربیان 
مخالف کی روش به حساب می آید و باید منتظر داستان جدیدی 

از سوی این دو مربی باشیم.
از المپیک 1992 که قرار شد مسابقات فوتبال با حضور تیم های 
زیر 23 سال تشکیل شود، تیم امید رسماً فعالیت خود را آغاز کرد 
و تاکنون غیر از کرانچار 14 سرمربی داشته است که به جز دو 
مدال طلا و برنز در بازی های آسیایی، در 5 دوره مقدماتی المپیک 
توفیقی نداشته است و امیدواری هر دوره است تا امیدهای ایران 

به المپیک برسند.

یادداشت
25 روز تا آغاز جام جهانی 2018 روسیه

تدارک یوزهای ایرانی برای 
جدال با غول های اروپا

خاطره بازی
چه پایان دراماتیکی داشت این مسابقه!

»دقیقه 96، قهرمان لیگ عوض می شه ...«

تیم ملی فوتبال ایران 
را  خود  روزها  این 
در  حضور  مهیای 
جام  های  رقابت 
جهانی 2018 روسیه 

می کند.
دنیای  گزارش  به 
جهانی  جام  هوادار، 
2018 روسیه از 25 روز دیگر آغاز می شود 
و شاگردان کارلوس کی روش باید در اولین 
گام در این رویداد بزرگ فوتبالی به مصاف 

مراکش بروند.
بی شک  گروه B رقابت های جام جهانی یکی 
از سخت ترین گروه های این دوره از مسابقات 
باعث شده  پرتغال  و  اسپانیا  و حضور  است 
تا خیلی از کارشناسان این دو تیم را بخت 
اصلی صعود از این گروه نام ببرند ولی فوتبال 
قابل پیش بینی نیست و باید منتظر آغاز این 

مسابقات باشیم.

یوزها به دنبال شگفتی
کی روش پرتغالی از سال 2011 هدایت تیم 
ملی ایران را بر عهده داشته است و به گفته 

خود این آخرین حضورش در کادر فنی تیم 
ملی ایران خواهد بود. کی روش پس از قرارداد 
با فدراسیون فوتبال شروع به ساخت تیمی 
قدرتمند کرد اولین افتخارآفرینی او با تیم ملی 
ایران در سال 2014 رقم خورد که موفق شد 
در یک بازی تاریخی مقابل کره جنوبی یوزهای 
ایران را بعد از 8 سال راهی جام جهانی کند. 
در جام جهانی برزیل نیز این تیم هماهنگ 
و منظم موفق شد در مقابل ابرتیمی مانند 
آرژانتین خوش بدرخشد اگرچه شاگردان کی 
روش از دور گروهی نتوانستند صعود کنند ولی 
با بازی های خوبی که انجام دادند ملت ایران را 

برای دوره بعدی جام جهانی امیدوار کردند.
شاگردان کی روش در مقدماتی جام جهانی 
بر  غلبه  با  و  به راحتی  هم  روسیه   2018
تیم های کره جنوبی،قطر و ازبکستان به جام 
برای کی  افتخار  جهانی صعود کرد و دیگر 

روش به ثبت رسید.

مأموریت غیرممکن کی روش و یوزها در 
گروه مرگ

رقبای ایران در گروه B جام جهانی پرتغال، 
اسپانیا و مراکش است. در نگاه اول حضور 

پرتغال و کریستیانو رونالدو، ابرستاره پرتغالی 
رئال مادرید در گروه ایران توجه ها را جلب 
می کند. پرتغال عنوان قهرمانی یورو 2016 را 
به همراه خود یدک می کشد و تیمی بسیار 
آماده است. اسپانیا با ستاره های جوان خود 
پا به عرصه میدان خواهد گذاشت تا دوباره 
را  جنوبی  آفریقای  قهرمانی 2010  بتواند 

تکرار کند.
 بدون شک در این گروه اسپانیا شانس اول 
شانس  پرتغال  کاغذ  روی  و  است  صعود 
و  ایران  میان  تنگاتنگی  رقابت  است.  دوم 
مراکش  اگرچه  شد.  خواهد  ایجاد  مراکش 
چون  نیست  ایران  برای  آسانی  رقیب  نیز 
آن ها بی ادعاترین تیم حاضر در گروه مرگ 
رقابت های جام جهانی 2018 روسیه هستند!

کافی است با نگاهی به عملکرد  این تیم در 
آستانه جام جهانی 2018 روسیه، به قدرت 
بالای آن ها ایمان بیاوریم! آن ها برابر نیجریه ای 

که در رقابت های جام جهانی 2014  برابر ما با 
نتیجه تساوی بدون گل متوقف شد توانستند 
به پیروزی سنگین چهار بر صفر دست پیدا 
نمایند، پیروزی که توانست آن ها را به جام 
قهرمانی ملت های آفریقا برساند تا ما متوجه 

قدرت نهفته این تیم ناشناخته شویم!

سخن آخر
جام  در  ایران  قدرتمند  به حریفان  توجه  با 
جهانی  و همچنین تاریخ گذشته ایران در 
این رقابت ها، هیچ مطالبه ای از این تیم وجود 
 B ندارد که در بین دو تیم بالای جدول گروه
کار خود را به پایان ببرد. به هرحال آمار آن ها 
در ادوار گذشته جام جهانی، یک برد در 12 
بازی بوده که نیاز به بهتر شدن این آمار است. 
اگر ایران بتواند از گروه خود صعود کند، دلیلی 
وجود ندارد که نتوانند حتی کمی بیشتر در 

این تورنمنت پیشروی کند.

همین   1387 اردیبهشت  هشتم  و  بیست 
حوالی تهران و کرج جایی برای سوزن انداختن 
هم پیدا نمی شد. داستان یک فصل امید و 
باور، »دل شیر« به سرانجام رسیده بود. فصلی 
دوستان  فوتبال  برای  را  متفاوتی  تاریخ  که 

حرفه ای و متفاوت رقم زد.
از  باشد که  آمده  پیش  برای شما هم  شاید 
خانم یا آقایی که تماشاگر حرفه ای فوتبال 
فوتبال  از  و  اروپایی هستند  و  های خارجی 
داخلی گریزانند یا حتی کسانی که علاقه و 

میل چندانی به فوتبال ندارند شنیده باشید 
دیگری  قطبی چیز  افشین  »پرسپولیس  که 
واقعا  تیم  و  بود  هم  همین  الحق  که  بود!« 

خاصی بود
متفاوت ترین پرسپولیس تاریخ با مردی رقم 
خورد که از ابتدا تا انتها DNA تیم اش را با 
برد و ایمان قلبی به دایت کرد. تیمی که تا 
مرز مرگ رفت. باند بازی های داخل تیم برای 
زمین زدن افشین قطبی که به قول خودشان 
تحقیر  نشود!، شکست  »پررو«  این  از  بیش 

از  امتیاز و  آمیز 4 بر یک در اهواز، کسر 6 
دست رفته دیدن قهرمانی تا دقیقه 95 فینال 
لیگ و بهت 100 هزار نفری در استادیوم و 
های  درب  پشت  در  مانده  هوادار  هزار   45
بسته ورزشگاه و شاید میلیون ها نفر پشت 

جعبه جادویی...!
اما »دل شیر« برای تعویض قهرمانی در دقیقه 
ترین  سرخ  آزادی  ورزشگاه  تا  بود  کافی   96
حالت اش را در روزی سپری کند که حتی خدا 

هم پرسپولیسی بود!

نگاه اول

چهره خوب:
تیم ملی فوتسال بانوان ایران

تیم ملی فوتسال بانوان ایران در فینال 
رقابت های جام ملت های آسیا که در 
به  ژاپن  برابر  می شد،  برگزار  تایلند 
میدان رفت و با نتیجه 5 بر 2 این تیم را 

شکست داد و برای دومین بار قهرمان این 
رقابت ها شد.فینال دو سال پیش هم بین دو 

تیم ایران و ژاپن برگزار شد که ایران در آن بازی با تک گل فرشته 
کریمی عنوان قهرمانی را به دست آورد در پایان این رقابت ها سه 
جایزه برترین ها نیز به ایران رسید. فرشته کریمی ارزشمندترین 
بازیکن آسیا شد، سارا شیر بیگی با 9 گل عنوان بهترین گل زن 
رقابت ها را به خود اختصاص داد و نسیمِ غلامی کاپیتان تیم ایران 
جایزه بازی جوانمردانه که به تیم ایران رسید را دریافت کرد. چهره 
خوب این هفته ملی پوشان بانوان ایرانی هستند که بازهم شاهد 

افتخارآفرینی آن ها بودیم.

چهره بد:
فدراسیون فوتبال

ازبک ها این روزها تلاش می کنند تیم 
ملی امیدشان را با تدارک مناسب به 
مسابقات آسیایی اندونزی بفرستند.  از 

همین رو آن ها در بازی مقابل ایران  از 
لژیونری  هیچ  بدون  و  خود  جوان  بازیکنان 

استفاده کردند و این دیدار تدارکاتی هم بیشتر کمک کرد تا ازبک ها 
برای بازی های آسیایی آماده شوند. در سالهای اخیر انتقادهای 
فراوانی از سوی کارشناسان و اهالی فوتبال به برنامه ریزی بازی های 
تدارکاتی تیم ایران وارد شده است و چهره بد این هفته فدراسیونی 
است که بدترین برنامه بازی تدارکاتی را برای تیم ملی در آستانه 

جام جهانی تدارک دیده است.

 چهره زشت:
دلال

فصل جدید فوتبال ایران از مردادماه 
آغاز می شود و بازهم با آغاز این فصل 

کار دلالی فوتبال و پیشنهادهای نجومی 
آغاز می شود و متاسقانه باز کسی نیست با 

آنها برخورد جدی کند. 
در سال های اخیر پیشنهاد های عجیب و قرار دادهای میلیاردی 
باعث شده است هزینه زیادی برای خرید یک بازیکن در لیگ برتر و 
لیگ آزادگان شود و هر ساله هم شعار مبارزه با دلال از سوی کمیته 

اخلاق فدراسیون فوتبال داده می شود ولی اثری ندارد.
چهره زشت این شماره دنیای هوادار آقای دلال است که چهره 

زشت خود را از فوتبال ایران بر نمی دارد.

هومن  ناظمی
امیررضا  بیات

ادامه  قصد  عربستان  الهلال  باشگاه 
مهاجم  ریواس«  »جلمین  با  همکاری 
بازیکن  این  و  ندارد  را  خود  ونزوئلایی 
در لیست فروش الهلال قرارگرفته است. 
ریواس یک سال دیگر با الهلال قرارداد 

دارد ولی این باشگاه عربستانی قصد دارد 
این بازیکن را به یکی از کشورهای عربی 

منتقل کند.
به  می تواند  الهلال  از  ریواس  جدایی 
مهاجم  تیام«  »مامه  حضور  شایعات 

سنگالی استقلال در الهلال رنگ واقعیت 
استقلال  با  باوجوداینکه  تیام  ببخشد. 
قرارداد  این  در  بندی  اما  دارد  قرارداد 
گنجانده که با پرداخت 200 هزار دلار 

می تواند از جمع آبی پوشان جدا شود.

تیام جانشین مهاجم ونزوئلایی الهلال می شود؟
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هنر

  استقبال از نمایش »بلافیگورا« را تا به 
امروز چطور ارزیابی می کنید؟

استقبال تا به امروز خوب و راضی کننده بوده و هفته 
اول که از مدتی قبل پیش فروش آن آغاز شده بود به 
طور کامل به فروش رسیده است و در حال حاضر به 
علت ورود به ماه مبارک رمضان ساعت اجرا هم تغییر 
کرده که از ساعت 20 به بعد از افطار منتقل شده است 
که از یکشنبه به بعد نمایش »بلافیگورا« ساعت 21 به 
روی صحنه می رود. از روند پیش فروش هفته های 
آتی هم راضی هستم و امیدوارم که این سیر صعودی 
در استقبال مخاطبان ادامه پیدا کند چرا که تئاتر با 

مخاطبانش زنده است.

  چه شد که در آخرین اثرتان به سراغ 
متنی از »یاسمینا رضا« رفتید؟

در کل یاسمینا رضا یکی از نمایشنامه نویسان موفق 
معاصر به شمار می رود و آثار جهان شمولی دارد که 
همین ویژگی یکی از اصلی ترین دلایلی بود که این 
کرد.  به روی صحنه جذب  بردن  برای  را  متن، من 
»خدای کشتار« و »هنر« دو شاهکار محبوب ایشان 
هستند که بسیار در کشور ما هم اجرا شده اند. ایرانی 
بودن یکی از رگه های شان هم در این محبوبیت بی 
تاثیر نبوده و البته این محبوبیت و اعتبار تنها مربوط 
به کشور ما نمی شود و ایشان در سراسر دنیا شناخته 
شده و دارای آثار معتبری هستند که طرفداران پرشمار 

خاص خود را دارند؛ همین »بلافیگورا« در آلمان و 
فرانسه اخیرا به صورت متعدد به روی صحنه رفته است.

  مهم ترین هدف  شما در هنر عصیانگر 
نمایش دغدغه است یا سرگرمی؟

به نظر من یک نمایشنامه تا زمانی که به درد یک 
نمایشنامه نویس تبدیل نشده باشد صداقتی در آن 
وجود ندارد. این مهم در مورد کارگردان هم صادق 
است. شاید بتوان اولویت در دنیای سینما را سرگرمی 
دانست اما  در هنر تئاتر اوضاع کمی متفاوت است. 
در نمایش تا زمانی که نویسنده به عنوان یک مولف 
دغدغه ای نداشته باشد نمی تواند طرح استانداردی 
را به یک نمایشنامه خوب تبدیل کند. اگر دغدغه ای 

وجود نداشته باشد در نتیجه آن صداقتی هم وجود 
نخواهد داشت و در نهایت موفقیتی حاصل نخواهد شد. 
دغدغه شخصی کارگردان بعنوان نفر اول یک نمایش 
مهم ترین عنصری است که یک کار را تشکیل می 
دهد. برای شخص من تفکری که هرچند کوتاه پس از 
تماشای یک نمایش در ذهن تماشاگر شکل می گیرد 

بسیار مهم است.

با  کار  »دریبل«  موفق  تجربه  از  پس    
ستاره ها آسان تر شده است؟

ابتدا اصلا اینطور نبود  باید اعتراف کنم که در  بله. 
و  دارند  مردم  از  برخی  که  تصوری  برخلاف  و 
فکر می کنند که کار با بازیگر حرفه ای به واسطه 
حرفه ای تر بودنشان راحت تر است از برخی جهات 
که شاید بیشتر به حواشی کار هم مربوط باشند سخت 
تر هم خواهد بود. خوشبختانه تجربه قبلی باعث شده 
تا در این کار با افراد مثل بهاره رهنما، محمد نادری و 
سپند امیرسلیمانی که از خانواده هنری متولد شده اند 
و حرفه ای های این حوزه هستند و لذت بخش تر 
شود. این دوستان کار خود را به خوبی و درستی بلدند 

چرا که خاستگاه همگی این بازیگران تئاتر بوده است.

و  اهداف  مورد  در  مختصری  توضیح    
کارهای بعدی تان می دهید؟ 

دو کار دیگر داریم که یکی در مرحله بازتولید یکی 

از کارهای قبلی ام در شرایط و موقعیت جدید است. 
کار دیگر که اثر بعدی ما به روی صحنه خواهد بود 
و فعلا در مرحله پیش تولید است، نمایشنامه »لیگ 
قهرمانان« به نویسندگی »داریوش علیزاده« است و 
به امید خدا در درجه اول برای اجرای عموم و سپس 
حضور در جشنواره تئاتر فجر برنامه ریزی خواهیم 

کرد. 

  قصد ندارید »دریبل« یا »بلافیگورا« را 
در شهر خودتان به روی صحنه ببرید؟

بدیهی است که هدف هر هنرمندی این است که در 
شهر خودش کار هنری اش را اجرا کند اما این قصد فقط 
به خواسته ما محدود نمی شود. خیلی دیگر از همکاران 
البرزی من هم هستند که از کرج به تهران کوچ کرده اند. 
این مسئولین شهر کرج هستند که باید بخواهند تا ما 
اجرا برویم. قاعدتا من نمی توانم برای یک اجرای عموم 
پشت در اتاق این مسئول و آن مسئول پاسکاری شوم 
و آخر هم »نه« بشنوم! اگر بخواهند خودشان دعوت 
می کنند! خیلی از مردم شهر ما حتی نمی دانند که این 
شهر هم تئاتر دارد! اما متاسفانه تا جایی که مسئولان 
و ارگان ها اعم از شهرداری و ارشاد کرج تبلیغ پودر 

لباسشویی روی بیلبوردهای بزرگ و متعدد شهری را 
به تبلیغ تئاتر و فرهنگ ترجیح می دهند هیچ وقت 
این اوضاع درست نخواهد شد! شاید باورتان نشود اما 
از شهرهای متعددی مثل رشت و قزوین از ما برای اجرا 

دعوت شد اما کرج نه!

به  پیشنهاد  یا  توصیه  یک  آخر  در   
این  طی  در  که  خودتان  همشهری  هنرمندان 

مسیر هستند  بفرمایید.
من به عنوان عضوی کوچک و کسی که سال ها در 
این عرصه در شهر خودم کار کرده ام دوست دارم 
توصیه کنم که تا حدی به اجراهای جشنواره ای و 
عمومی استانی فکر کنند و همواره اهداف خودشان 
را بزرگتر ببینند که این اهداف بزرگتر لذوما رفتن 
صرف به تهران نیست! تا زمانی که مسئولین شهرشان 
دلشان برای هنر این شهر نمی سوزد خودشان را زیر 
سقف این شهر کوچک نکنند و به آرزوهای بزرگتر 
و فراتر از این ها فکر کنند. امیدوارم روزی فرا برسد 
فرهنگ تئاتر دیدن نه تنها در کرج بلکه در کشور بیش 
از این ها جا بیفتد و اجراها پرشور تر شوند و در نتیجه 

آن کیفیت ها هم بالاتر بروند.

گفتگوی »دنیای هوادار« با »سعید دشتی« کارگردان تئاتر:

مسئولان » پودر لباسشویی «  را به »تئاتر« ترجیح می دهند!
راضیه شعبانی- شاید بیراه نباشد که از نادیده گرفته شدن هنر نمایش؛ »تئاتر« در سراسر کشور گله کنیم. بخصوص که متاسفانه استان البرز یکی از سرآمدان این نادیده گرفتگی ها در کشور 
است.  »سعید دشتی« از بازیگران و کارگردانان مطرح تئاتر کرج است. او که دوسال گذشته بسیار پرکار بوده و با نمایشنامه »جزیره« موفق به کسب جوایز پرشمار از جشنواره استانی تئاتر 
البرز گردید و پس از راهیابی به جشنواره تئاتر فجر نمایشنامه »دریبل« را با بازیگرانی چون »نادر فلاح«، »پوریا شکیبایی«، »پریچهر قنبری« و »صحرا اسداللهی« و »نیما شعبان نژاد« و حضور 
شهاب حسینی بعنوان مشاور پروژه به روی صحنه برد که با استقبال بالایی از سوی مخاطبان مواجه شد. او این روزها نمایشنامه »بلافیگورا« اثر یاسمینا رضا را روی صحنه دارد که به همین 

بهانه »دنیای هوادار« گفتگویی را با او داشته است که خواندن آن خالی از لطف نخواهد بود.

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقا بهزاد همت پناه دارای شناسنامه شماره 999 به شرح دادخواست به کلاسه 970179/3/97 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت 
نموده و چنین توضیح داده که شادروان اسداله همت پناه بشناسنامه شماره 795 در تاریخ 1394/7/23 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی 

گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- جلال همت پناه فرزند اسداله متولد 1347/4/6 ش س 368 پسر متوفی

2- جلیل همت پناه فرزند اسداله متولد 1354/3/18 ش س 180 پسر متوفی
3- بهزاد همت پناه فرزند اسداله متولد 1355/6/17 ش س  999 پسر متوفی
4- بهروز همت پناه فرزند اسداله متولد 1357/5/7 ش س 481 پسر متوفی 
5- بهنام همت پناه فرزند اسداله متولد 1362/2/21 ش س 340 پسر متوفی
6 - امیر همت پناه فرزند اسداله متولد 1366/1/1 ش س 6425 پسر متوفی

7- آرزو همت پناه فرزند اسداله متولد 1359/11/15 ش س 17978 دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او 

باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.
کرامت رئیس شعبه 3 شورای حل اختلاف کرج   م/ 97/8913/ف

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقا بهزاد همت پناه دارای شناسنامه شماره 999 به شرح دادخواست به کلاسه 970178/3/97 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت 
نموده و چنین توضیح داده که شادروان گلچین میرزائی بشناسنامه شماره 690 در تاریخ 1387/10/14 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی 

گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- اسداله همت پناه فرزند حسن متولد 1309/11/9 ش س 795 همسر متوفی

2- جلیل همت پناه فرزند اسداله متولد 1354/3/18 ش س 180 پسر متوفی
3- بهزاد همت پناه فرزند اسداله متولد 1355/6/17 ش س  999 پسر متوفی

4- امیر همت پناه فرزند اسداله متولد 1366/1/1 ش س 6425 پسر متوفی
5 - بهروز همت پناه فرزند اسداله متولد 1357/5/7 ش س 481 پسر متوفی 
6 - بهنام همت پناه فرزند اسداله متولد 1362/2/21 ش س 340 پسر متوفی

7 - آرزو همت پناه فرزند اسداله متولد 1359/11/15 ش س 17978 دختر متوفی 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او 

باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد.
کرامت رئیس شعبه 3 شورای حل اختلاف کرج     م  97/8912/ف

ابلاغیه
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای/ خانم محمدعلی جلمبادانی 

فرزند عبدالحسین
خواهان آقای/ خانم اکبر حسینی دادخواستی به طرفیت خوانده آقای/ خانم محمدعلی 
جلمبادانی به خواسته مطالبه مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 
9709982678800041 شعبه 39 شورای حل اختلاف کرج )51 سابق( مجتمع شماره 
2 )شهید ملک زاده( ثبت و وقت رسیدگی مورخ 1397/4/11 ساعت 15:30 تعیین که 
حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول 
المکان بودن خوانده و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیر الانتشار 
آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه 
و ضمن اعلام نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت 
مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد. مسئول دفتر شعبه شورای حل 
اختلاف شعبه 39 شورای حل اختلاف کرج )51 سابق( - مجتمع شماره 2 )شهید 
ملک زاده( - عباس طاهری محمودی کرج - چهار راه طالقانی - ساختمان سابق 
دادسرای ناحیه 3                                   97/898۶/ف

»لاتاری« ابدا فیلم خوبی 
نیست. نسبتا خوش رنگ و 
لعاب، فریبنده اما پرحرف، 
پر ادعا و حوصله سربر که 
»روراست«  وجه  هیچ  به 
یک  هم  گاها  نیست. 
فیلم  ناخواسته.  کمدی 
های  پلان  از  تیتراژی  با 
کلاژ شده و بی منطق از 
تهران آغاز می شود. فیلمی که سرتاسرش دم از 
غیرت و وطن پرستی می زند اما از ابتدا تا انتها 
با همه ی آن بهانه ها - که حالا دیگر در این اثر 
به شکل کمیک درآمده اند - سر خوابیدن دارد! از 
ادای دین و ارجاعات ظاهرا سینمایی کارگردان با 
استعداد دیروزش به تارانتینو و سینمای هالیوود 
گرفته تا یکه تازی ابر قهرمان هندی و بالیوود وار 
ماجرا یعنی موسی - با بازی نسبتا قابل قبول اما 
کلیشه ای هادی حجازی فر - مربی جزء فوتبال 
امروزی که گویا دوره او هم مانند حاج کاظم سال 

های دور تمام شده است.
فیلم عاری از هرگونه منطق است؛ دستکم در اکثر 
لحظات آن را زیر پا می گذارد. فیلمبرداری آثار 
مهدویان به ویژه در دو فیلم سینمایی قبلی اش 
که با»ایستاده در غبار« با آن فرم بی نظیر و مستند 
گونه و صداگذاری خاص به یک اثر ویژه و قابل 
تحسین تبدیل شده بود آغاز شد و با تریلر سیاسی 
ی  ا جر ما «

نیمروز« ادامه پیدا کرد که بسیار با منطق و روایت 
هر دو فیلم اصولی و حساب شده از آب درآمده 
اند و بلاشک در همه لحظات آن دو فیلم دوربین 
درست در جای خودش قرار دارد. یک چشم ناظر 
که حواسش به همه چیز و همه کس است. آن 
دوربین ناظر و چشم نواز در دو اثر قبلی سرجای 
خود، اساسا منطق و دلیل تکرار همان دوربین با 
آن زوم های احمقانه در لاتاری اجتماعی و »دغدغه 
مند« چیست؟ جز این که صاحب اثر هم خودی 
نشان دهد و ردپا و امضایی از خودش بگذارد؟ غافل 
از اینکه دوربین لاتاری از ابتدا تا انتها به قدری 
سردرگم و تهوع آور است که نه به فرم و تالیف 
فردی آقای کارگردان می رسد و نه رد و امضایی 
از آن باقی می ماند. تنها چیزی که از آن در ذهن 
مخاطب شکل می گیرد یک علامت سوال بسیار 

بزرگ است. 
»لاتاری« بیش از آنکه یک فیلم اجتماعی و ملی 
گرایانه باشد - البته ماهیت این ژانر »ملی گرایانه« 
که از کجا آمده و برخی دوستان وارد سینمای 
نگارنده است! -  اند پرسش اساسی  ایران کرده 
یکسری دغدغه های ایدئولوژیستی و شبه سیاسی 
مهدویان و شاید حتی بیش از او تهیه کننده اش 
باشد. مسائل مطرح شده در فیلم به قدری اپیزود 
وار و سطحی طراحی شده اند که هیچگاه به یک 
داستان منسجم ختم نمی شوند و بعضا پر است 
تناقصات گفتاری در دیالوگ ها و  از تعارض و 
تصاویر پرت و بی ربطی که تحت عنوان یک فیلم 
به تماشای آن نشسته ایم. موضوع لاتاری بالاخره 
چیست؟ امنیت ملی؟ بعید می دانم. در اواخر فیلم 
کاراکتر امیرعلی با بازی »ساعد سهیلی« طلبکارانه 
بابت از دست رفتن همه چیزش شکوه می کند 
و تا زمین و زمان را به هم ندوزد بیخیال ماجرا 
نیست! چیزی که فیلمساز به ما می دهد این است 
که این انتقام شخصی از امنیت ملی مطرح شده 
مهم تر است؛ مشکلی هم نیست خودش 
یک دیدگاه متفاوت است اما مشکل 
شعارهای ملی و امنیت ملی موجود 
موضوع  اگر  است.  فیلم  سرتاسر  در 
مهم تر رگ گردن است پس این حرف ها برای 

کی و چیست؟ اصلا علت نام »لاتاری« چیست؟! 
اساسا چرا مخاطب باید فیلمی با این حجم از دروغ 
که ذره ای روده راست در شکمش ندارد را باور 

کند؟ 
بی  های  شخصیت  سردرگم،  دوربین  بر  علاوه 
از پرسش  سرانجام و بد پرداخت شده ی فیلم 
های بنیادین دیگرمان هستند. عشق »امیرعلی« 
و »نوشین« از همان سکانس اول درنیامده آغاز 
می شود و تا سکانس های واپسین حضور نوشین 
در تهران در نیامده به اتمام می رسد! صرفا گرفتن 
دو سکانس در پارک و رستوران و یکسری توشات 
عشقی  دستی،  دم  های  دیالوگ  و  آورشولدر  و 
باور خلق نمی شود که هیچ،  قابل  اساطیری و 
به قدری زننده و تو خالی است که مسیر طی 
شده برای این عشق نافرجام که به یک »فاجعه 
ملی« ختم می شود را با دکوپاژ، اجرا و پرداخت 
و شخصیت پردازی به شدت سطحی اثری به ما 
تحویل می دهد که نتیجه اش چیزی جز یک فیلم 
خنثی و بدون کوچکترین تاثیرگذاری که با هر 
ترفندی می خواهد احساسات مخاطب را قلقلک 

بدهد و شاید اشکی از او بگیرد نیست. 
عزتی«  »جواد  که  نوشین  برادر  کاراکتر  حضور 
ایفایش می کند هم تنها به از هم پاشیدن دفتر 
سامی در تهران )مانند بهم ریختن کافه در فیلم 
ماموریتی که  و  فارسی( محدود می شود  های 

او یعنی پایمال نشدن خون نوشین به امیرعلی 
می سپارد و مشخص نیست که این آقا موسی 
قصه که به یکباره برای تکه تکه کردن افراد در 
لجنزارهای عربی که دختران این سرزمین را به 
قاچاق می برند تا الان کجا بوده است؟ اطلاعاتی 
قصه ما در قرون وسطی زندگی می کرده که از 
هیچ چیزی خبر نداشته است؟ فیلم به سرعت 
از همه نکاتی که می توانست با جزئیات به خوبی 
پرداخت شوند و فیلم را دستکم به اثری قابل تامل 
تبدیل کند می گذرد! غافل از اینکه همین جزئیات 
هستند که سینما و عناصر اصلی یک فیلم را 
تشکیل می دهند. ما حتی کوچکترین اثری هم از 
مرگ نوشین در »تصویر« نمی بینیم؛ همه چیز به 
چندتا ارتباط موبایلی و بی منطق ختم می شود. 
خنده دار تر از هرچیز دیگری مقایسه این فیلم 
نوی  موج  اصلی  ارکان  از  یکی  با  برخی  توسط 
مردمی سینمای ایران یعنی فیلم »قیصر« است. 
فیلمی که زمین تا آسمان با این اثر ایدئولوژیک 
انتقامی وجود  قیصر  اگر در  است.  متفاوت  زده 
دارد از قهرمان می آید و فردیت. یک حرف بیشتر 
ندارد؛ حتی برای طراحی مکان قتل هایی که در 
فیلم رخ می دهد اصول و فکری در نظر گرفته 
شده است. »لاتاری« مهدویان بیشتر مانند یک 
پارودی از قیصر »کیمیایی« پس از گذشت نیم 
قرن است. از معدود نکات مثبت »لاتاری« که می 
توان به آن اشاره کرد بازی خوب و مثل همیشه 
روان و قابل باور »علیرضا استادی« در نقش پدر 

نوشین که مثل همیشه نادیده گرفته شده است.
و اما اوج پوچ منطقی فیلم که مخاطب را رها می 
کند و صرفا به ارضای شخصی کارگردان از فیلم 

در  پردازد  می  اش  هالیوودی  علاقه  مورد  های 
یکی از سکانس های آخر فیلم است. جایی که در 
طول فیلم اطلاعاتی محافظه کار داستان ما یعنی 
مرتضی، با بازی »حمید فرخ نژاد« که کوچکترین 
کاری را نسنجیده و بدون هماهنگی با بالادستی 
هایش انجام نمی دهد و هیچ چیزی برایش بالاتر و 
ارجح تر از امنیت ملی و روابط بین الملی کشورش 
نیست )به قول موسی چرتکه می اندازد!( از توی 
چشمی در به سامی، بدمن قصه شلیک می کند و 
او را می کشد؛ به همین راحتی! ما که با فیلمساز 
سر شوخی نداریم اما او را نمی دانم!؟ شاید او  فکر 
می کند که با دوتا دیالوگ رگ گردنی از »خلیج« 
نه »خلیج فارس« درسته و آرتیست بازی های 
»مثلا« ملی گرایانه که بیشتر به یک موقعیت 
کمدی تبدیل شده اند که ممکن است هرکسی 
را در سینما بخنداند بتواند حقیقت اصلی و ضعف 
مفرط فیلم و منطق پوچ اش را بپوشاند و به عبارتی 
دل مخاطبان حاضر در سینما را خنک کند و با 
چقدر  کنند.  اش  همراهی  سوت  و  کف  جیغ، 
هم خوب؛ غیرت داریم این هوا...! اما این ها نه 
سینماست، نه تارانتینو و نه حتی یک تلاش برای 
رسیدن به ساده ترین استانداردهای مدیوم سینما. 
به زعم من، »لاتاری« کلاژی سردرگم، بی هویت 
و تکه تکه از فیلم فارسی های دست چندم قبل 
از انقلاب، قیصر، آژانس شیشه ای و بالیوود است 
به  بندی  پایان  یک  با  و  ندارد  درستی  آغاز  که 
شدت سرهم بندی شده به پایان می رسد و ما 
را تا حد زیادی به یاد صفحات کوروش پرستان و 
عرب ستیزان فضای مجازی می اندازد تا یک فیلم 

سینمایی شسته رفته!

پارودی »قیصر« پس از نیم قرن

دوره ات تمام شده مربی!

به زعم من، »لاتاری« 
کلاژی سردرگم، بی 

هویت و تکه تکه از فیلم 
فارسی های دست چندم 

قبل از انقلاب، قیصر، 
آژانس شیشه ای و بالیوود 

است که آغاز درستی 
ندارد و با یک پایان بندی 

به شدت سرهم بندی 
شده به پایان می رسد

خبر

خواننده ترانه »باروبارو« درگذشت
خواننده   ـ فرجی  حسین 
»باروبارو«  ماندگار  ترانه های 
 ـ در سن 68  و »دایه دایه« 

سالگی درگذشت.
هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
استاد حسین فرجی »هنرمند 
در  لرستان«  موسیقی  شهیر 
جهان  از  چشم  سالگی   68

فروبست. 
وی متولد 1329 در خرم آباد 
بود و از کودکی، ترانه های لرُی را زمزمه می کرد تا اینکه به تهران 
رفت و زیر نظر استاد مهرتاش که از بزرگان هنر ایران بود، درس 

آواز را فراگرفت.
عزت الله »حسین« فرجی در سال 1346 بود که نخستین ترانه 
خود را با عنوان » شو سال« منتشر و پس از آن اثر »شیپورچی« 
را روانه بازار کرد. او باور داشت که موسیقی یک زبان بین المللی 
است. دیدگاه او همیشه این بوده و همواره معتقد بوده که باید به 
مقوله ی موسیقی با دید ملی نگاه کرد و شاید برای همین بود که 
چند ترانه ی پاپ با اشعار زیبای مرحوم »تورج نگهبان« با حدود 
30 ویولونیست اجرا کرد که مشهور ترین آنها قطعه »حسرت 

دیدار« بود.
او به مدت 11 سال با صدای دلنشین خود در مراکز فرهنگی لاله زار 
تهران به اجرای برنامه موسیقی پرداخت تا اینکه با اثر »دایه دایه« 
که بعدها توسط زنده یاد استاد رضا سقایی و استاد محمد میرزاوندی 

نیز بازخوانی شد، به شهرت رسید.
وی  تلاش های فراوانی را در جهت پیشرفت موسیقی لرستان کرد 
و شاگردان بسیاری را در این حیطه تربیت کرد و فرزند او »ماهور 
فرجی« سریعترین نوازنده دف در جهان است و بیشتر سازها را 

می نوازد و مشغول آواز نیز می باشد.
وی عقیده داشت که در گذشته رقابت شدید هنری میان 
باعث  رقابت  این  که  بود  برقرار  خوانندگان  و  نوازندگان 
شکوفایی  و  شد  می  کشور  جای  جای  در  هنر  پیشرفت 
استعداد هارا شاهد بودیم که متاسفانه در دهه اخیر هنر تنزل 
یافته و پیشرفتی در موسیقی به خصوص موسیقی محلی 

لرستان ملاحظه نشده است. 
فرجی پس از پیروزی انقلاب اسلامی نیز 3 اثر با عناوین »گل 
شادی، سنگ خارا و ایثار « را به علاقه مندان موسیقی لرستان 
تقدیم کرد تا اینکه در شامگاه جمعه 28 اردیبهشت 97، برای 
همیشه چشم از جهان فروبست تا ثابت کند که تنها صداست 

که می ماند.
روزنامه دنیای هوادار، درگذشت حسین فرجی را به خانواده ایشان، 
جامعه هنری ایران و هنرمندان و مردم خونگرم استان لرستان 

تسلیت  می گوید.

مهدی تیموری

»لاتاری« فیلمی با کارگردانی محمدحسین 
و  امینی  ابراهیم  نویسندگی  مهدویان، 
تهیه کنندگی  به  و  مهدویان  محمدحسین 
 1396 سال  محصول  رضوی  سیدمحمود 

است. این فیلم در تاریخ 23 اسفند 1396 
شده  است؛  اکران  ایران  سینماهای  در 
ششمین  و  سی  فیلم  پرمخاطب ترین  و 

جشنواره فجر است.

ساعد  به  توان  می  فیلم  این  بازیگران  از 
سهیلی، حمید فرخ نژاد، هادی حجازی فر، 
جواد عزتی، علیرضا استادی، نادر سلیمانی، 

زیبا  کرمعلی و ... اشاره کرد.

»لاتاری«

فیلم  هفته
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در حالیکــه در اولین جلســه رســمی پس از 
تعطیلات نوروز »اصغر نصیری« شــهردار کرج 
استعفاء داد تا سکان مدیریت  شهری بعد از این 
همه تلاطمِ اختلافات بین شهرداری و شورای 

شهر کرج روی آرامش به خود ببیند؛ شهر کرج 
همچنان در آتش التهاب اختلاف می سوزد. 

بعد از چندین بار لغو جلسه رسمی شورا بنا به 
بهانه های متفاوت از سوی هیئت رئیسه، باید 

دید آیا این هفته طلســم انتخاب شهردار کرج 
شکسته می شــود و فردی شایسته و امین بر 
اســاس شایسته ســالاری بر صندلی مدیریت 

شهری خواهد نشست.  

آیا این هفته کرج شهردار خود را می شناسد؟

مديريت شهری

در  نوروز  تعطیلات  از  پس   - حسینی  تیلدا 
در شورای شهر  انتخاب شهردار  تب  حالیکه 
کرج  به اوج خود رسیده بود، درست در ثانیه 
نامزد نهایی،  انتخاب و اعلام  های نفس گیر 
دخالت نا به جای برخی جناح های خارج از 
بدنه شورای شهر که عادت دارند از پس پرده در 
همه امور کلانشهر کرج دخالت کنند، سبب شد 
پروسه انتخاب شهردار با هزار اما و اگر نه تنها 
به تعویق بیفتد که آتش اختلاف دامن پارلمان 
شهر را بگیرد. آتشی که اگر خاموش هم شود 
تأثیرات روانی و احساسی آن تا سالها بر کالبد 
شهر و شورای شهر ادامه خواهد داشت. مروری 
داریم بر اتفاقات و حواشی اخیر شورای شهر در 
انتخاب شهردار؛ چرا که معتقدیم گاه تمرکز بر 
حواشی راه را برای تشخیص حق از باطل روشن 

تر می کند.
سناریوی  بازیگران  ترین  اصلی  از  یکی  شاید 
ترین  محوری  و  شهردار  انتخاب  حواشی 
افرادی که در انتخاب شهردار کرج  )البته بعد 
از محمد نبیونی و منصور وحیدی( اگر نگوییم 
مخالفتهای  با  وضوح  به  کرده  اندازی  سنگ 
انتخاب  برای  بیشتر  فرصت  درخواست  خود 
شهردار کرده ، سارا دشتگرد است. وی که در 
گروه بندی دو سویه شورای شهر موسوم به 8 
مقابل 5 جزو گزینه های 5 نفره مخالف انتخاب 
»مجید سریزدی« تنها کاندید مطرح شده برای 
تصدی شهرداری است، در گفتگوی اخیر خود با 
رادیو البرز از حضورش در لیست امید به عنوان 
نیروی مردمی یاد کرده و نه نیروی سیاسی. با 
هم مروری خواهیم داشت به واکنش های اخیر 

وی در پروسه انتخاب شهردار. 

برای  من  کاندیدای  شاید  دشتگرد: 
مگر  واکنش:  باشد/  زن  شهرداری 

شهرداری آشپزخانه است؟
در  خود  پرحاشیه  سکانس  اولین  در  دشتگر 
برای  زن  کاندید  معرفی  از  شهردار  انتخاب 
تصدی سمت  شهردار کرج سخن گفت. حرفی 
که شاید به مذاق خیلی ها خوش نیامد اما اگر 

حقیقت داشته باشد و واقعا گزینه قدرتمندی 
از جامعه بانوان برای تصدی این سمت معرفی 
شود، مطمئنا نقطه عطفی در انتخاب شهردار و 
جسارت حضور یک زن در مدیریت کلان خواهد 
بود؛ حتی اگر کاندید مورد نظر وی رای اعتماد 

لازم را بدست نیاورد.
تساوی  تلاش  در  جامعه  که  شرایطی  در  اما 
حقوق زنان و مردان است، سخنان وی با واکنش 
چهارمین  و  پنجاه  در  شد.  روبرو  برخی  تند 
که  کرج  شهر  اسلامی  شورای  رسمی  جلسه 
عصر دوشنبه به صورت فوق العاده برگزار شد، 
پارلمان نشینان میزبان جمع کثیری از پرسنل 
عالی رتبه بدنه شهرداری کرج بودند که با انگیزه 
آگاهی از روند انتخاب شهردار در صحن حضور 
یافته بودند و بالطبع زمینه پررنگ شدن حواشی 

بیشتر از متن نیز فراهم شد. 
سارا دشتگرد، ضمن حمایت از حضور بانوان در 
بالاترین رأس هرم قدرت مدیریت شهری گفت: 
شاید گزینه ای که به عنوان کاندید شهرداری 
از  باشد؛ بلافاصله یکی  معرفی کنم، یک زن 
میهمانان حاضر با لحن بسیار تندی به انتقاد 
گفت: مگر شهرداری آشپزخانه است که گزینه 

زن معرفی کنی؟!
شاید این سخن آنقدر بلند نبود که به گوش 
اعضا برسد ولی آنقدر تند و گزنده بود که به 
گوش اهالی رسانه که بخش عظیمی از آنان را 
بانوان تشکیل می دهند، برسد! این در حالیست 
که نه تنها آمار مستدل که به اذعان مدیران عالی 
رتبه زنان از توانمندی خوبی برخوردار هستند و 
کمترین حاشیه کاری و پرونده مالی نیز مربوط 

به زنان است.
فارغ از این حواشی تنها آینده نشان خواهد داد 
که دشتگرد تنها سنگ بزرگی به نشانه نزدن 
برداشت یا به واقع قرار است اتفاق خوبی میان 
جامعه نسوان به ویژه در شورای شهر رخ دهد .

ترک جلسه به نشان اعتراض  یا کارشکنی 
در روند انتخاب شهردار

اسلامی  شورای  جلسه  هفتمین  و  پنجاه  در 

شهر سارا دشتگرد که هفته های قبل در روند 
انتخاب شهردار، درخواست زمان بیشتری برای  
بررسی گزینه های اصلح برای معرفی  شهرداری 
کرده و حتی از احتمال معرفی کاندید زن برای 
این سمت سخن گفته بود؛ نه تنها گزینه ای 
کرد  درخواست  اقدامی  که طی  نکرد  معرفی 
مجددا فرصت بیشتری برای استعلام رسمی از 
سوی دستگاه نظارتی استان داشته باشد و تا 
زمان دریافت تایید صلاحیتِ تنها گزینه موجود 
برای تصدی شهرداری یعنی »مجید سریزدی« 

فرصت تورق افکار داشته باشد. 
وی که  قبل از حضور  مجید سریزدی در صحن 
به صراحت اعلام کرده بود: از نظر من کاندید 
این  تصدی  برای  لازم  مطرح شده صلاحیت 
سمت  را ندارد و بعد از اعلام برنامه های وی 
شخصا از مراجع نظارتی رسمی صلاحیت وی 
را  استعلام می کنم و در صورت تایید صلاحیت 
با انتخاب وی هیچ مشکلی ندارم، قبل از اعلام 
برنامه های مجید سریزدی جلسه را به نشان 

اعتراض ترک کرد. 
این واکنش در پی این اقدام صورت گرفت که 

مقرر شد اعضا در همین جلسه ضمن استماع 
نظرات مجید سریزدی و جلسه پرسش و پاسخ  
در مورد شهردار شدن وی نظر قطعی را اعلام 
کنند که با درخواست دشتگرد مبنی بر انتظار تا 
اعلام وصول تایید صلاحیت سریزدی، منافات 

داشت.
در این میان فریده بزنی بیرانوند نیز جلسه را 
بدون بیان علت ترک کرد و بعد از لحظاتی 
منصور وحیدی نایب رئیس شورای شهر کرج 
با بیان کسالت جلسه را ترک کرد. اما هیچ یک 
از این ها مانع حضور مجید حاج غلام سریزدی 
تنها کاندید تصدی شهرداری کلانشهر کرج 
بیان  به  و  یافت  در صحن حضور  وی  نشد. 
شدن  شهردار  صورت  در  خود  های  برنامه 
پرداخت. گرچه رئیس شورای شهر برنامه را 
دلیل کسالت ختم  به  و  تمام گذاشت  نیمه 
جلسه را اعلام کرد اما در نهایت این مجید 
ها  مقاومت  تمام  از  فارغ  که  بود  سریزدی 
مبنی بر حضورش در شورای شهر، به عنوان 
تنها گزینه شهردار شدن  به بیان طرح های 

خویش پرداخت. 

»دنیای هوادار« حرکت برخی اعضای شورای شهر کرج را بر روی لبه تیغ انتخاب شهردار روایت می کند

بانوان نقش آفرین یا بانوان دردسر آفرین

احضار متهم
در پرونده کلاسه 9609982654200883 این شعبه آقای حسین یعقوبی به اتهام کلاهبرداری از طریق 
ارائه نمودن چک مسروقه به مبلغ شش میلیون تومان تحت تعقیب قرار گرفته است. با عنایت به مجهول 
المکان بودن متهم و در اجرای مقررات ماده 115 قانون آئین دادرسی دادگاههای عمومی و انقلاب در امور 
کیفری به نامبرده ابلاغ می گردد تا ظرف مهلت 30 روز از انتشار این آگهی جهت دفاع از اتهام انتسابی در 
این شعبه حاضر گردد. بدیهی است در صورت عدم حضور، مطابق مقررات رسیدگی غیابی بعمل خواهد 

آمد.
بازپرس شعبه 17 بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب ناحیه 3 شهید بهشتی کرج- مهدوی
                                                                                                          97/8720/ف

فوت فرضی
بدینوسیله اعلام می گردد که آقای سیدرضا جدی نژاد دادخواستی بطرفیت عصمت السادات جدی نژاد 
بخواسته حکم موت فرضی آقای سید محمود جدی نژاد فرزند سید منوچهر تقدیم نموده اند. لذا بدینوسیله 
مراتب وفق ماده 135  امور حسبی و 1023 قانون مدنی، نشر آگهی میگردد چنانچه شخص یا اشخاصی 
اطلاعی از نامبرده )محمود جدی نژاد فرزند سید منوچهر( دارند ظرف یک ماه به شعبه 17 دادگاه حقوقی 

کرج واقع در میدان نبوت بلوار ملاصدرا ساختمان حقوقی شماره 3 طبقه اول اعلام نمایند. 

قاضی دادگاه حقوقی شعبه 17 دادگاه عمومی                    
 حقوقی کرج- محمد جواد هاشمی 

97/8972/ف

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقا قاسم جعفری ورجوشانی دارای شناسنامه شماره 500 به شرح دادخواست به کلاسه 970191 از این 
شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان بتول جعفری ورجوشانی 
بشناسنامه شماره 38252 در تاریخ 1396/5/27 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت 

آن مرحوم منحصر است به:
1_ قاسم جعفری ورجوشانی متولد 1320/3/2 ش ش 500 فرزند محمد نسبت برادر

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد 
و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا 
گواهی صادر خواهد شد.                رئیس شعبه 4 شورای حل اختلاف کرج_ حسینی
م97/8910/ف

خبرخبر

خبر

شهرداری کرج در جشنواره ستارگان 
 روابط عمومی ایران »ستاره دار« شد

در پنجمین جشنواره ستارگان روابط عمومی که در دانشگاه تربیت 
مدرس برگزارشد، از »سید علیرضا موسوی« مدیر کل ارتباطات و 

روابط بین الملل شهرداری کرج تقدیر شد.
  به گزارش دنیای هوادار؛  در پنجمین جشنواره ستارگان 
روابط عمومی ایران که با حضور 250 نفر از مدیران ارشدِ وزارتخانه ها 
و دستگاه های اجرایی سراسر کشور برگزار شد، اداره کل ارتباطات و 
روابط بین الملل شهرداری کرج به دلیل درخشش در حوزه خبر به 
عنوان »ستاره ارتباطی شهر« معرفی و از تلاش های شهرداری کرج 

در این حوزه قدردانی شد.
حضور  با  ایران  عمومی  روابط  ستارگان  جشنواره  پنجمین 
محمدحسین مقیمی استاندار تهران، رمضان شجاعی کیاسری قائم 
مقام وزیر کشور در امور اطلاع رسانی و روابط عمومی و جمعی از 
اساتید، مدیران و دست اندرکاران حوزه روابط عمومی در دانشگاه 

تربیت مدرس برگزارشد.
لوح سپاس و تندیسِ بلورین جشنواره ستارگان روابط عمومی توسط 
رمضان شجاعی کیاسری، قائم مقام وزیر کشور درامور اطلاع رسانی و 
روابط عمومی به »سید علیرضا موسوی« مدیر کل ارتباطات و روابط 

بین الملل شهرداری کرج اهدا شد.

o o o o

به منظور هماهنگی برای روند برگزاری  اعیاد ملی و مذهبی

دومین جلسه کمیته مناسبت های 
شهری برگزار شد

به منظور بررسی و برنامه ریزی در خصوص مناسبت های ایام ماه 
مبارک رمضان، رحلت امام، فتح خرم شهر و سایر ایام پیش رو جلسه 

ای در محل ساختمان خدمات شهری تشکیل شد.
 به گزارش دنیای هوادار؛  به نقل از روابط عمومی سازمان سیما، 
منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج، با توجه به  یازده مناسبت 
پیش رو در روزها و ماه های آتی به منظور هماهنگی برای روند 
برگزاری مناسبت ها و اعیاد ملی و مذهبی و ایجاد وحدت رویه و 
هماهنگی بین سازمان ها و  با هدف مناسب سازی فضاهای شهری 
و اماکن  متعلق به شهرداری دومین جلسه مناسبت های شهری 

برگزار شد. 
این جلسه با حضور عزیز صدرنژاد، مدیر کل حوزه دفتر شهردار، سید 
علی اکبر میروکیلی رئیس کمیته مناسبت های شهرداری کرج، اصغر 
نصیری جانشین معاون خدمات شهر، جواد سعیدی مدیر روابط 
عمومی سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
و جمعی از مدیران شهرداری کرج در محل ساختمان خدمات شهر 

برگزار شد.
از آنجا که اکران بنرهای اطلاع رسانی مناسبت ها مهمترین مسأله 
ایجاد شناخت، آگاهی و رغبت در مخاطبان می باشد، تشکیل 
جلسات هماهنگی  در راستای برنامه ریزی نحوه اکران و طراحی 
موضوعات مربوطه پس از بحث و بررسی با توجه به اهداف مورد نظر و 
تهیه پیش طرح  و نهایتا تصمیم سازی در راستای اجرایی اکران ها از 
ضرورت های بهبود بخشیدن برای برگزاری مناسبت ها و اعیاد پیش 

رو به بهترین نحو می باشد.
گفتنی است این نشست به منظور همفکری و تعامل سازنده با اعضا 
کمیته و استفاده بهینه از ظرفیت های موجود، در جهت پیش بینی 
تمهیدات لازم و نظارت موثر بر فرآیند برگزاری هرچه باشکوه تر 
مناسبت ها و مراسم پیش رو  تشکیل شد تا با  برنامه ریزی ها و شرح 
وظایف تعیین شده در هر بخش، مناسبت ها  بر اساس تقویم زمانی 

مشخص به بهترین نحو برگزار شود.

o o o o

کسب مقام نخست مسابقات عملیاتی ورزشی
 آتش نشانان توسط تیم شهرداری کرج

سرپرست سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کرج از 
کسب مقام نخست تیمی مسابقات عملیاتی ورزشی آتش نشانان 
توسط تیم اعزامی از سازمان آتش نشانی شهرداری این کلانشهر 

خبر داد.
به گزارش دنیای هودار؛ به نقل از پایگاه خبری مدیریت شهری 
کرج، محمد یساولی اذعان داشت: تیم کرج از میان پنج تیم شرکت 
کننده از شهرهای کشور موفق به کسب رتبه نخست مسابقات شد.
یساولی افزود: شاهرود، محل برگزاری این دوره از رقابت ها بود و 70 
نفر آتش نشان به مدت سه روز به رقابت پرداختند. این مسابقات در 
چهار رشته برگزار شد و آتش نشانان غیور و توانمند کرجی موفق 

شدند در مجموع هر چهار رشته مقام نخست را به دست آورند.

کاندید شهرداری کرج مطرح کرد: 
درآمدهای نهفته »کرج« شهری با نیازهای

آشکار و ظرفیت های پنهان را دریابیم
مجید سریزدی تنها گزینه موجود برای تصدی شهرداری که از سوی 
8 عضو شورای اسلامی شهر کرج مطرح شده بود، به دعوت اعضا به 
صحن آمد تا از برنامه ها و اهداف خود برای شهرداری کرج سخن 

بگوید.
 به گزارش دنیای هوادار؛  وی در ابتدای سخن با بیان اینکه 
یک قرآن، یک رهبر، یک قانون اساسی و یک شورای شهر بیشتر 
نداریم، اظهار داشت: اگر پایبند به اصول مذهبی قرآن، مطیع فرامین 
مقام معظم رهبری، تابع قوانین قانون اساسی و مصوبات شورای شهر 
باشیم، مطمئنا می توانیم شعار پاکدستی و عدالتِ لیست امید را 

تحقق بخشیم. 
سریزدی  ضمن تاکید بر »شهروند مداری« و »اخلاق مداری« 
خاطرنشان کرد: در برنامه های مد نظر برای اداره شهر لازم است 
در جهت افزایش رضایت مردم از تمامی پتانسیل های بومی و ملی 
این کلانشهر بهره برد. وی با اشاره به شهرکهای صنعتی، فرودگاه و 
منطقه ویژه اقتصادی پیام گفت: این قدر این پتاسیل ها نادیده گرفته 
شده است که گویی این منطقه با این همه پتانسیل خوب اقتصادی 
که چسبیده به منطقه قانونی شهر است، در سلفچگان قرار دارد که 

این گونه بی اهمیت از کنار آن عبور می کنیم. 
نامزد تصدی شهرداری کرج در بخشی از سخنانش اظهار داشت: 
موضوعاتی چون ترافیک، نمایشگاههای متعدد در پایتخت، بازارهای 
بزرگ تهران و بسیاری از مقوله های این چنینی دیگر ظرفیتهای خوب 
پایتخت است که با حسن همجواری می توان از آنها در کرج بهره برد. 
وی ضمن انتقاد از ساختار شکل گیری بودجه 97 گفت: بسیاری از 
بخش های بودجه 97 شکل و ساختار بودجه را نشان می دهد اما 
راهکار ماهیتی اخذ درآمد را ارائه نمی دهد. به عنوان مثال، در حالی 
که هر درآمد باید کد مخصوص داشته باشد،  مبلغ 500 میلیارد به 
عنوان »سایر درآمدها« و بدون کد اعلام شده است! اگر این روند ادامه 

یابد شهرداری قطعا ورشکست می شود.
وی در پایان ضمن مقایسه عملکرد عمرانی شهرداری در دوران 
تصدی وی و دوران شهرداری های پس از آن گفت: بعد از من هیچ 
فرهنگسرا، پارکینگ طبقاتی و زائر سرا و باشگاهی ساخته نشد که 

حتی بعضا فرهنگسرا به ساختمان اداری بدل شد. 
وی افزود: کافیست آن دوران را با دوران های بعدی مقایسه کنید، آن 
زمان طی 2 سال 4 تقاطع ساخته شد اما بعد از آن طی 15 سال، 
تنها10 تقاطع ساخته شد! در آن زمان در هر منطقه 1 باشگاه ورزشی 
ساخته شد اما از آن زمان تا کنون هیچ باشگاهی احداث نشده است.

وی تسهیل بخشی ضوابط و قوانین دست و پاگیر اداری را در روان 
سازی جریان درآمد شهرداری؛ سیستمی کردن فعالیتها و تکریم 
سرمایه گذاران به عنوان اولویت اول کاری خویش قلمداد کرد و گفت: 
شهر کرج نیازهای آشکار و ظرفیت های پنهانی دارد که باید هر چه 

سریع تر این درآمدهای نهفته را ارزیابی کنیم. 

پروژه قطار شهری کرج زیر ذره بین 
مسئولان کشوری، استانی و شهری

مشاور ارشد رییس جمهور به همراه استاندار البرز و اعضای شورای 
اسلامی شهر کرج از پروژه قطار شهری این کلانشهر بازدید کردند 

و از نزدیک در جریان پیشرفت این پروژه قرار گرفتند.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری مدیریت شهری 
کرج؛  اکبر ترکان، مشاور رئیس جمهور به همراه محمد علی 
نجفی استاندار البرز و مدیران ارشد استانی و شهری با حضور 
در محل پروژه از روند عملیات اجرائی خط 2 متروی کرج بازدید 

کردند.
ترکان در این بازدید بر لزوم بهره گیری از تمام ظرفیت های 
استان البرز برای اتمام پروژه قطار شهری که طرحی بسیار مهم 
است تأکید کرد و ابراز داشت: استان البرز در کریدور و شاهراه 
ارتباطی 14 استان کشور قرار دارد و از این حیث فشار زیادی به 
مجموعه راههای ارتباطی استان و شهر کرج وارد می شود ولی 
از این مسیر مهم هیچ گونه درآمدی نصیب استان نشده و باید با 
دریافت عوارض از این بزرگراهها، نسبت به توسعه سایر پروژه های 

ارتباطی اقدام کرد.
علی اصغر صلواتی، سرپرست سازمان حمل و نقل ریلی شهرداری 
کرج در ادامه این جلسه با ذکر این موضوع که ظرفیت فعلی خط 
متروی تهران - کرج پاسخگوی مسافرت های موجود و سال های 
آینده نیست، درخواست اتصال خط 6 متروی تهران را به خط در 
حال ساخت کرج مطرح کرد و در این خصوص اظهار داشت:  نامه 
ای با امضای مقیمی و نجفی استانداران تهران و البرز به معاون اول 
رئیس جمهور تهیه و ارسال شده است تا امکان مطالعات جامع 

این طرح فراهم شود .
در این طرح، ایستگاه شهر زیبا از خط 6 متروی تهران به ایستگاه 
بوستان نقش جهان در خط 2 کرج با طی مسیری 30 کیلومتری 
به یکدیگر متصل و حجم عظیم ترددهای وسایل نقلیه شخصی به 
این خط منتقل می شود که تاثیر مستقیمی روی کاهش ترافیک، 

کاهش مصرف سوخت و آلودگی هوا خواهد داشت.
در ادامه ترکان با استقبال از این طرح پیشنهاد کرد: هزینه اجرای 
این پروژه از محل صرفه جویی در مصرف سوخت تأمین شود و 

وزارت نفت از چنین پروژه هایی استقبال می کند.
در این جلسه محمدحسین خلیلی اردکانی عضو شورای اسلامی 
شهر کرج طی سخنانی از روند اجرایی پروژه خط 2 ابراز رضایت 
کرد و اعلام داشت: این پروژه سهم مهمی در رفع نیازهای مردم 
شهر کرج دارد و می بایست دولت توجه بیشتری در تأمین منابع 

مالی پروژه به خرج دهد.
شایان ذکر است، این پروژه با ایجاد اشتغال پانصد نفره در شهر 
موجب تزریق روحیه امید به شهر شده و نباید با کاستی های مالی 

به این امید خللی وارد شود.

 پرده اول
در  روزگاری 
پشت  در  روستایی 
که  بلند  های  کوه 
طلوع  صبح  هر 
نظاره  را  خورشید 
گر هستیم مردی به 
نام حسنعلی زندگی 
می کرد. حسنعلی 
با وجود اینکه مکتب نرفته بود و به قول 
امروزی ها بی سواد بود اما مرد خوش قلب و 
علاقه مند برای کمک به مردم بود. حسنعلی 
با وجود همه خلقیات خوب اما عشق شهرت 
داشت! دوست داشت مردم روستا به وی 
موسم  باشد.  ها  زبان  ورد  و  کنند  توجه 
انتخابات فرا رسید، حسنعلی به فکر افتاد تا 
از این فرصت برای رسیدن به شهرت کلاهی 
فراهم کند! پس کاندید شد و خواست تا با 
جلب نظر مردم به پارلمان روستایی راه پیدا 
کند. پارلمانی که خواص روستا در آن گرد 
هم می آیند تا مشکلات مردم را پی گیری 
را دنبال کنند! حسنعلی  توسعه روستا  و 
خواست در جمع خواص باشد پس در قیاس 
خود با دیگر رقبا برای برتری برگ برنده ای 
نداشت. نه برنامه مدونی، نه سواد آکادمیکی 
و نه تجربه مدیریتی! پس همانطور که در 
زیر سایه درخت به فکر فرو رفته بود نگاهش 
به انبوه مرغان درون حیاط و حواسش به 
»آری  رفت.  انبار  داخل  برنج  های  کیسه 
مرغ و پلو«! چاره کار پیدا شد، حسنعلی ده 
شبانه روز کوچه به کوچه مرغ و پلو داد! و 
توانست از این راه پارلمان نشین شود. آری 
حسنعلی دیگر جزء خواص بود و هرگاه در 
فراز و نشیب های مدیریت شورایی قرار می 
گرفت به یاد مرغ های پرواز کرده و برنج 
های رفته از کیسه اش می افتاد و ارزش 
کرسی به دست آمده را بیشتر می دانست. 
حال بماند که در آخر حسنعلی عاقبت به 
خیر شد یا گیر دستگاه های نظارتی افتاد 

اما خوب می دانست که با چه سرمایه ای 
توانسته به شهرت برسد.

 پرده دوم
انتخابات دور پنجم شوراهای اسلامی شهر 
و روستا پیام بزرگی به دنبال داشت، پیامی 
که مردم به ویژه در کلانشهرها به بلندای 
شعاع حضورشان فریاد زدند. شهروندان به 
جریانات سیاسی و لیست های انتخاباتی 
برای  سطحی  معیارهای  کردند.  اعتماد 
انتخاب، حداقل در کلانشهرهایی همچون 
)نگارنده  خوردند،  شکست  کرج  و  تهران 
سعی در تایید – رد یا آسیب شناسی رای به 
لیست های انتخاباتی ندارد( حداقل اتفاقی 
که صورت گرفت این بود که دیگر معیارهای 

سطحی ملاک انتخاب نبود! 
در این شرایط بود که در شهر کرج با اعتماد 
قاطع مردم به جریان اصلاح طلبی »امید« 
متولد شد و از مجموع 13 عضو شورای شهر 
12 نفر را اعضای این لیست تشکیل دادند 
تا پارلمان شهری بوی اصلاح طلبی به خود 
بگیرد. این اعتماد مردم به جریان اصلاح 
پارلمان نشینان  طلبی سرمایه و پشتوانه 
امروز کرج است. سرمایه ای که در اختیار 
اعضای لیست امید قرار داده شد تا بتوانند با 
بهره گیری از آن به عنوان نمایندگان مردم 

در پی ساختن شهری سربلند باشند.

 پرده سوم
متأسفانه این روزها شرایط به گونه ای پیش 
رفته است که امید مردم کرج »ناامید« شده. 
تقابل ها و لج بازی های برخی اعضای شورای 
شهر آنقدر تلخ و نگران کننده شده است که 
دیگر خبری از آرامش و امید در مدیریت 
شهری دیده نمی شود. آنقدر فضای پارلمان 
شهری کرج را غبار گرفته است که اگر اقدام 
شایسته ای هم صورت گیرد دیگر به چشم 

نمی آید!
بله مشکل از تقابل 5 در برابر 8 است. شمشیر 

در مقابل شمشیر و لج در برابر ستیز! این 
حواشی که نگارنده سعی در بررسی علت 
بارآورده  و معلول آن ندارد روزگاری را به 
که چند هفته ای است که جلسات شورا به 
دلایلی یا برگزار نمی شود یا گروهی جلسه 

را ترک می کنند.
گفت  توان  می  اول  پرده  دو  به  نگاهی  با 
ظاهرا برخی اعضای شورای شهر به ویژه 
با  تمام  هرچه  راحتی  به  که  امید  لیست 
از  گیری  بهره  و  هزینه شخصی  کمترین 

اند  کرده  پیدا  راه  پارلمان  به  خود  اعتبار 
ارزش و جایگاه منصب خود را نمی دانند! 
چراکه ارزش اعتماد مردم را به خوبی درک 
نکرده اند. اینجاست که باید گفت ای کاش 
این افراد مثل حسنعلی با »مرغ و پلو« به 
پارلمان روستایی راه پیدا می کردند تا شاید 
به خاطر پول هایی که از جیب شان رفته 

ارزش منصب خود را می دانستند.
بخوانید و بدانید شرایط چقدر غبار آلود است 

که نگارنده چنین آرزویی می کند!

توحید  وانشانی

وقتی برخی اعضای »لیست امید« ارزش سرمایه »اعتماد مردم« را نمی دانند

ای کاش برخی با»مرغ و پلو« به پارلمان می رفتند !
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کتاب هفته

چراغ ها را من خاموش می کنم
زویا پیرزاد 

قرار  شاید  کنم،  می  خاموش  »من«  را  ها  چراغ  رمان 
زندگی  قلمرو  در  زنان  که  این  بر  باشد  داشته  تاکیدی  بود 
خانوادگی خود می توانند حاکم مطلقِ آرامش باشند، صرف 
ممکن  آرامش  این  ثبات  و  ایجاد  در  چقدر  اینکه  از  نظر 
است دچار تنش شوند. اما اینکه بانو پیرزاد در خلق چنین 
شخصیت مقتدری در » کلاریس« این زن ارمنی شخصیت 
اول داستان که به زیبایی و روانی ما را به هزار توی رسوم و 
آداب هموطنان ارامنه می برد، موفق عمل کرده یا خیر را 
باید از دیدگاه مخاطبان دید که هر فردی به نوعی با این اثر 

ارتباط برقرار می کند. 
داستان،  قصه حال زنی است بیش از حد آرام، درونگرا و اهل 
با همسر، پسر و دو قلوهایش زندگی  مطالعه که در آبادان 
می کند. گرچه زندگی منظم و بیش از حد آرامی در فضای 
داستان به تصویر کشیده شده است و با نگاهی کاملا زنانه و 
ظریف سعی شده فضای محل بوَارده  آبادان و حال و هوای 
آن روزهای دهه 40 به تصویر درآید اما در پس این آرامش 
خانوادگی سایه سنگین مادر و خواهر »کلاریس« از ابتدای 
داستان تا آخر قصه ادامه دارد و این حضور ربطی به وجود 
فیزیکی آنان ندارد که ذهن »کلاریس« جایی در گذشته و 
در مقایسه بین رفتارهای خود و خواهرش گیر کرده است.  
البته دنیای درونی »کلاریس« در هاله مقدس پدر مرحومش 
نیز محصور شده است، به نحوی که با آمدن »امیل«، مرد 
مدتی  برای  خانوادگی  آرامش  آن  تمام  همسایه،  وارد  تازه 
دستخوش بحران می شود ولی بدون اشاره به مثلث عشقی 
و حتی واژه عشق در کمال معصومیت تنش ذهنی و آشوب 
احساسی »کلاریس« با رفتن امیل ته نشین می شود و این 
سوال در ذهن باقی می ماند که آیا واقعا کلاریس آن زنی 

است که خود چراغ ها را خاموش کند!
»چراغ ها را من خاموش می کنم« تا کنون به زبان های آلمانی، 
ترکی، یونانی، فرانسوی، انگلیسی، چینی و نروژی ترجمه و منتشر 
شده است. »مثل همه عصرها« به زبان های فرانسوی، گرجی 
و ارمنی، »یک روز مانده به عید پاک« به زبانهای فرانسوی، 
گرجی و انگلیسی و »طعم گس خرمالو« نیز به زبانهای فرانسوی، 
اسلوونیایی، گرجی و ژاپنی ترجمه و منتشر شده است. »عادت 
می کنیم« در فرانسه، ایتالیا و گرجستان ترجمه و منتشر شده 

است. 
انتشار همه این ترجمه ها بر اساس عقد قرارداد رسمی کپی رایت 

میان زویا پیرزاد، نشر مرکز و ناشران خارجی انجام شده است. 

یادداشت

شما، بله شما با
 »استریوتایپ زنانه« مشکل دارید

این یادداشت را با داستانکی آغاز می 
کنم. روزی پدر و پسری در مسافرت 
تصادف می کنند و از قضا پدر فوت می 
کند. وقتی آنها را به بیمارستان منتقل 
می کنند، رئیس بیمارستان متوجه می 
شود این پسر اوست که در راه تصادف 
کرده! اگر پدر فوت کرده پس رئیس 

بیمارستان کیست؟! 
رئیس  که  کند  خطور  ذهن  به  نیست  ممکن  اول،  نگاه  در 
خطای  امر  این  به  باشد.  پسر  مادرِ  است  ممکن  بیمارستان 
شناختی یا همان استریوتایپ می گوییم. گرچه شاید با تلفظ 
این کلمه مشکل داشته باشید یا برای اولین بار است که آنرا 
می شنوید، ولی با مصادیق این تفکر قالبی صدها بار برخورد 
کرده اید. همان تفکر قالبی کلیشه ای که جملات ناخوشایندی 
مثل زن و رانندگی! زن و مدیریت! زن و سیاست! از آن نشأت 
گرفته است و در حالتی فراتر به مصادیق قومی_ نژادی و انواع 

جوکهای نامنصفانه تعمیم یافته است. 
های  پدیده  از  بسیاری  مثل  نیز  پدیده  این  زمان  طول  در   
اجتماعی یا روانشناسی دستخوش تغییرات فراوان شد ولی نوع 
زنانه آن متاسفانه نه تنها کمتر نشده که پررنگ تر شده است. 
شاید روزگاری که دنیای مجازی این قدر پلهای ارتباطی بین 
افراد کشورهای مختلف را قوی نکرده بود و تسهیلات رفاهی 
برای سفر به سرزمین های دور این قدر راحت نبود، خطای 
شناختی و پیش داوری ها اجازه می داد راحت تر از عرب و 
عجم بد بگوییم یا آداب و رسوم و سبک زندگی مردم آن سوتر 
از حریم خود را ساده تر نقد کنیم ولی در دهکده جهانی و دنیای 
مجازی مردم به هم دل بسته تر شدند، مزه غذای کشور دور 

همانقدر دلچسب شد که نگاه گیرای مردمان آن. 
اما عفونتِ استریوتایپ زنانه همچنان در بافت و کالبد جامعه 
ایران وجود دارد و هر چه قدر هم در لفافه روشنفکری و هاله 
ای از شعارهای  دفاع از حقوق بانوان پنهان شده باشد، هز از 
گاهی مثلا زمان انتخاب مدیر در سطح کلان یا هنگام خطای 
مشهود و صد البته سهوی از سوی زنان خود را نشان می دهد 
تا یادآوری کند این جامعه هنوز به پادزهر فرهنگی قوی تر نیاز 

دارد تا سریع تر درمان شود.
جامعه مردان نیز از این خطای شناختی بی آسیب نمانده است. 
وقتی مادران به سادگی خطای شناختی یک مرد را به همه 
مردان تعمیم می دهند و به ویژه در القای ناخودآگاه آن به 
دختران معصوم خود اصرار دارند، مسلما جامعه زنان در آینده 
از تأثیرات منفی و خطرناک تفکر ضد مرد آسیب جدی خواهد 

دید. 

تیلدا  حسینی

شبِ  آن  شب،  آن  حسینی-  السادات  عفت 
پرهراس و تلخ که زلزله آمد، همه فکر می 
کردیم با همین تعداد قربانی و همان ویرانی 
دیر یا زود از مرز رد خواهد شد و امنیتِ روز 
و آرامشِ شب به این دیار باز خواهد گذشت. 
غافل از اینکه زلزله آنچنان رحل اقامت افکنده 
که گویی او میزبان است و ما میهمان! دسته 
دسته مردمی که از هراس زلزله و پس لرزه 
خواب از چشمان شان گریخته به امید مکانی 
امن بار هجرت بربسته و به شهرهای امن تر کوچ  
می کنند؛ غافل از اینکه زلزله بمب و موشک 

نیست که مرز بشناسد.
که  دارد  آن  از  گواه  البرز  در  اطلاعات  رصد 
مسئولان استان در پیشگیری از زلزله و مدیریت 
بحران آنچنان که شایسته است اقدامات لازم 
را مبذول نداشته اند. ما تنها یک مورد از موارد 
مدیریت بحران را که در بازه زمانی طولانی مدت 
باید مورد توجه قرار گیرد، مورد بررسی قرار داده 

ایم: »سوله های بحران«.
یادش به خیر! وقتی پروژه کلید خورد

طبق اخبار مندرج، هماهنگی های زیادی با 
استانداری البرز مبنی بر ساخت سوله های چند 
منظوره و مدیریت بحران توسط سازمان عمران 
و باز آفرینی فضاهای شهری شهرداری کرج در 
حال انجام است که حاوی اخبار ضد و نقیضی 
است. برخی از مسئولان شهری خبر از تکمیل یا 
پیشرفت فیزیکی مطلوب در حد تکمیل یا بهره 

برداری بعضی سوله ها داده اند در حالیکه مدت 
ها از اعلام مسئولان گذشته و نه تنها سیلوها به 
بهره برداری نرسیده بلکه اخباری از گوشه وکنار 
مبنی بر اتمام همکاری با پیمانکاران مربوطه به 
دلیل بدهی و مسکوت ماندن پروژه به گوش 

می رسد. 
در مقطعی خبر تغییر نام سوله های سازمان 
فرهنگی به سوله های بحران منتشر شد تا 
شهروندان در زمان وقوع زلزله با مشکل مواجه 
نشوند. لایحه ای مبنی بر اختصاص چند میلیارد 
تومان برای تجهیز سوله های بحران به صحن 
علنی شورای اسلامی شهر راه یافت که حتی 
ریز اقلام لازم نیز ضمیمه آن شده بود، لیست 
جامعی که حتی قمقمه آب و پکیج غذا را نیز 
برای تجهیز سیلوی بحرانی که هنوز تکمیل 
نشده در  نظر گرفته بودند! اما در عمل کاری 
از پیش نرفت و سوله ها تحت هر عنوانی »چند 

منظوره« یا »بحران« تکمیل نشد.
 شاید وقتی سخن از عدم تکمیل سوله ها به 
میان آید این ذهنیت در مخاطب ایجاد شود که 
کار واقعا به مرحله نهایی رسیده و مانده تابلوی 
سر در و روبانی و قیچی کندی برای افتتاح! اما 
قصه تلخ تر از آن چیزی است که به ذهن متبادر 

می شود.
آغاز مشکلات از همان ابتدا

سوله های بحرانی که قرار بود با تعیین زمین 
هایی با کاربری های مناسب، در مناطق 12 گانه 

شهرداری کرج احداث شود از همان ابتدای کار 
با بی تدبیری مسئولان وقت، عدم مکان یابی 
صحیح و ارزیابی دقیق گاه به قنات خورد و 
گاه به مانعی بزرگتر به نام عدم تأمین مالی. 
شاهد این ادعا سخنان رئیس کمیسیون عمران 
شورای شهر کرج است که ضمن بازدید از سوله 
مدیریت بحران منطقه 8 اظهار داشت:  »این 
سوله در کوه ساخته شده و زیر آن هم قنات 

قرار دارد«! 
در حالی که در سال 95 یک میلیارد اعتبار به 
منظور اقلام ضروری بحران تخصیص داده شد، 
این سوال کماکان وجود دارد که از این 12 سوله 
چه تعداد کامل و آماده بهره برداری است و آیا 
این سوله ها طبق ضوابط علمی، قانونی و ضد 

زلزله ساخته شده است؟ 
چه خبر از سوله های بحران مناطق 12 گانه 

شهرداری کرج؟!
بر اساس تحقیقات میدانی خبرنگار »دنیای 
به  سوله  سه  احداث   95 سال  در  هوادار«؛ 
پیمانکاران سپرده شد که دو سوله بحران تا 
مرحله سقف، پیش رفت اما به دلیل عدم تأمین 

مالی کار در همین مرحله باقی ماند. 
بر اساس همین تحقیقات میدانی هم نوع قرارد 
منعقد شده با پیمانکاران مشکل دارد و هم 
عدم تأمین مالی سبب توقف کار شده است. 
فرسایشی شدن پروسه تکمیل این پروژه ها 
سبب افزایش هزینه شده است و طبق قرارداد 
باید 6 ماهه کار احداث سوله ها تمام می شد اما 
پس از 17 ماه سوله ای با70  درصد پیشرفت 
فیزیکی ناتمام مانده است. مبلغ 4 میلیارد تومان 
بابت پرداخت به پیمانکاران تعیین شد اما با 
گذشت ماه ها از این موضوع  نه تنها وجهی واریز 
نشد که کار تکمیل سوله ها به حالت تعلیق ماند 
و هزینه ای که آن زمان برای ساخت هر سوله 
حدود دو میلیارد و 200 میلیون تومان بود به 6 

میلیارد افزایش یافت.
برپایه این گزارش در شرایطی که قرار بود این 
سوله ها، سوله های بحران باشند اما مدیریت و 
نظارت لازم در احداث آن ها صورت نگرفت و 
همین امر سبب نارضایتی پیمانکارانی شد که 

سابقه و تجربیات سالیان خود را در این پروژه 
سرمایه گذاری کرده و حتی سرمایه شخصی 
خویش را در این کار صرف کرده اند ولی هیچ 

برگشت مالی نداشته اند. 
گفتنی است در کرج تنها یک سوله آماده است 
که به جای سوله بحران، به عنوان انبار از آن 

استفاده می شود! 
زمینی که برای احداث سوله منطقه 6 اختصاص 
داده شد، به قنات خورد! در مکان یابی بعدی 
زمینی که تحویل داده شد ملک شخصی از 
آب درآمد! به ناچار زمینی در خلج آباد کلاک 
برای احداث سوله اختصاص داده شد و این در 
شرایطی است که در منطقه 8 اصلا زمینی 
مناسب برای احداث سوله ندارد در حالی که 
عقد قرارداد صورت گرفته و تمام اقلام مورد نیاز 

کارگاه نیز خریداری شده است.
درحال  هم   11 منطقه  سوله  است  گفتنی 
احداث است و حدود 65 درصد آن تکمیل شده 
که درصورت اختصاص بودجه کامل حداقل سه 
ماه دیگر به مرحله آمادگی برای تجهیز می رسد. 
وای از آن روز که خشم زمین، زلزله به پا 

کند
در میان این هول و هراس، لزوم وجود سیلوهای 
بحران بیش از پیش حس می شود. مردم بعد 
از توکل به خدا دلخوش به تدبیر مسئولانی 
هستند که باور داشته باشند زلزله زمان و مکان 
و شرایط نمی شناسد. دمی است لحظه ای که 
زمین به خشم درآید و بعد از آن نفسی است که 

شاید دیگر نیست.  
کرج قلب البرز در رگ و پی خود گسل هایی 
نهفته دارد، گسل هایی از جنس زلزله، آوار، 
ویرانی و همین گسل ها که پیوندی عمیق با 
گسل های خشمگین و افسار گسیخته تهران 
دارد خطری بالقوه برای شهروندانی است که در 
دامنه البرز و در شعاعِ خشم آن به سر می برند. 
این شعاع خطرناک از آن سوی تهران تا این 
سوی قزوین را دربر گرفته و اصلا به محاسبات 
روزمره و دقیق زلزله نگاران اهمیتی نمی دهد، 
همانطور که به تدبیر یا بی تدبیری مسئولان 

توجهی ندارد.
 زلزله با تمام افسارگسیختگی و خشم ناگهانی 
اش تابع قوانین علّی و معلولی است و مثل تمام 
است  خالقی  فرمانبردار  طبیعی  های  پدیده 
حکیم. پس گناه از زلزله نیست که به رسالت 
خویش می پردازد، گناه از بشری است که جانب 
احتیاط را فراموش کرده و در فکر پناهگاه امنی 

برای خویش نیست. 

»بلایای طبیعی« زیر آوار بی توجهی مسئولان مدیریت شهری

بحران در »سوله های مدیریت بحران«
خبر

طی حکمی از سوی مقام عالی وزارت صنعت معدن و تجارت؛
»جهانگیر شاهمرادی « رئیس سازمان 
صنعت، معدن و تجارت استان البرز شد

»جهانگیر شاهمرادی « با حکم 
رئیس  شریعتمداری  محمد 
سازمان صنعت، معدن و تجارت 

استان البرز شد.
هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
طی حکمی از سوی مقام عالی 
شاهمرادی  جهانگیر  وزارت 
شهرک  شرکت  سابق  رئیس 
به  البرز  استان  صنعتی  های 
عنوان رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان البرز منصوب 

شد.
در بخشی از این حکم آمده است:

با توجه به احراز شایستگی های عملی و علمی جنابعالی به موجب 
این حکم به »رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان البرز« 
منصوب می شوید تا با صرف همت و تلاش مستمر و بهره گیری از 
حسن همکاری  عوامل انسانی و هم افزایی؛ مشارکت طلبی و تعامل 
موثر با حوزه های ستادی این وزارت، انجمن ها و تشکل های صنفی 
و مقامات استانی ضمن شناخت از فرصت ها و مزیت های استان و 
انجام امور خطیر حاکمیتی و حمایت از تولید داخلی موجبات پیشبرد 

اهداف عالیه این وزارت را فراهم نمایید.

o o o o

هنوز برای تعطیلی زمستانه مدارس 
تصمیمی گرفته نشده است

معاون آموزش ابتدایی اداره کل آموزش و پرورش استان البرز 
گفت: اگرچه برخی نهادها درخواست اعمال بخشی از تعطیلات 
تابستانه مدارس در فصل زمستان را دارند اما وزارت آموزش و 

پرورش هنوز ابلاغیه ای در این خصوص صادر نکرده است.
 به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از  ایسنا؛ جعفر مقیمی گفت: 
موضوع تعطیلی زمستانی مدارس بیشتر به صورت گمانه زنی در 

رسانه ها مطرح شده است.
به  زیست  محیط  سازمان ها همچون  از  برخی  افزود:  مقیمی 
علت آلودگی هوا و به تبع آن تعطیلی مدارس در فصل زمستان 
درخواست دارند بخشی از تعطیلات تابستان در زمستان اعمال 
شود تا هم آلودگی کاهش یابد و  هم در برنامه مدارس اخلال 

ایجاد نشود.
این مسئول خاطرنشان کرد: این درخواست ها وجود دارد اما 
وزارت آموزش و پرورش هنوز هیچ ابلاغیه ای در این خصوص 

صادر نکرده است.

اختتامیه پنجمین جشنواره درون دانشگاهی 
علمی  انجمن  دستاوردهای  ویژه  »حرکت« 
دانشجویی دانشجویان دانشگاه جامع علمی–
دانشگاه  میزبانی  به  کاربردی سراسر کشور  
جامع علمی – کاربردی البرز در مرکز تربیت 
مربی و پژوهش های فنی حرفه ای کرج برگزار 

شد.
به گزارش دنیای هوادار؛ در این مراسم که 
جامع  دانشگاه  رتبه  عالی  مدیران  از  جمعی 
علمی – کاربردی، رؤسا، اساتید و دانشجویان 
این دانشگاه از سراسر کشور حضور داشتند، از 

افراد حائز رتبه برتر تجلیل شد.
فرهنگی  معاون  نسب  بهرامی  بهزاد  دکتر 
کاربردی  علمی-  جامع  دانشگاه  دانشجویی 
کشور ضمن تشکر از فعالیتهای دانشگاه جامع 
 ـکاربردی استان البرز گفت: البرز افتخار  علمی 
میزبانی و دبیری سومین و پنجمین جشنواره 
حرکت را داشت که شایسته است از تلاش این 

عزیزان تقدیر شود. 
وی با بیان اینکه داورانی از سراسر کشور بصورت 
آنلاین به500  طرح ارسالی از سوی 53 انجمن 
علمی دانشجویی در رشته های مختلف نظارت 
داشتند، اظهار داشت: از آنجایی که هر طرح 
به سه داور نیاز داشت و رضایت کامل همه 
استانها و برقراری شرایط یکسان برای رقابت 
ملاک بسیار مهمی محسوب می شد، دبیری 
این جشنواره بسیار سخت و حساس شد که به 

لطف خدا به بهترین نحو صورت گرفت.
بهرامی نسب با تأکید بر این امر که وزارت علوم 
هدفمند بودن فعالیتهای فرهنگی دانشجویی را 
در همه دانشگاههای کشور مورد توجه ویژه قرار 
داده است، تصریح کرد:  در دانشگاه های علمی 
– کاربردی این موضوع از اهمیت و حساسیت 
بیشتری برخوردار است. وی در ادامه گفت: یکی 
از برنامه های هدفدار و خوب فرهنگی برگزاری 
جشنواره های علمی - فرهنگیِ دانشجویی 
است که دانشجویان در قالب یک برنامه سالم 
و هدفمند به صورت گروهی به انجام فعالیتهای 

علمی و مهارت آموزی می پردازند. 
جامع  دانشگاه  دانشجویی  فرهنگی  معاون 
معاونت  قبلا  افزود:   کشور  کاربردی  علمی 
مبلغی  پرداخت  با  ریاست جمهوری  علمی 
از این انجمن ها حمایت می کرد، متأسفانه 
نزدیک به سه سال است که این کمک ها 
قطع شده است. لذا از سال گذشته دانشگاه 
جامع علمی – کاربردی ضمن حمایت از این 
نوع فعالیتها به هر انجمن علمی –  فرهنگی 
دانشجویی مبلغ 500 هزار تومان پرداخت می 
کند تا هزینه های جاری خود را از این طریق 

مدیریت کنند. 
در این مراسم، مهندس احمد دارابی سرپرست 
اداره کل فرهنگی و اجتماعی دانشگاه علمی 
میزبانی  حسن  از  تشکر  ضمن  کاربردی   -
دانشگاه جامع علمی - کاربردی البرز و یک 

علمی-  های  انجمن  گسترده  فعالیت  سال 
کاربردی سراسر کشور اظهار داشت: طی 5 
بار  دومین  حرکت،  جشنواره  برگزاری  دوره 
است که البرز میزبان جشنواره »حرکت« شده 

است. 

دارابی با بیان اینکه در این دوره شاهد حضور 
چشمگیر انجمن های علمی در سراسر کشور 
علمی  انجمن   700 میان  از  گفت:  بودیم، 
کشور، بالغ بر 500 انجمن علمی از 25 استان 
در این جشنواره شرکت کردند که در مجموع 

500 اثر به دبیرخانه ارسال شد. 
وی ضمن اعلام دستاوردها و مقام های کسب 
شده این انجمن ها گفت: در دهمین جشنواره 
شد،  برگزار  کرمانشاه  در  که  حرکت  ملی 
توانستیم 3 مقام برتر ملی در سطح دانشگاه 
را کسب کنیم. در حالیکه  های کل کشور 
از دانشگاههای دولتی در پایتخت،  بسیاری 
مقام های کمتری کسب کردند و بعضا حتی 

نتوانستند مقامی بدست آورند. 
– کاربردی  دانشگاه علمی  افزود: غرفه  وی 
به عنوان غرفه برتر در جشنواره ملی حرکت 
قرار  وزارت علوم  تقدیر  و مورد  انتخاب شد 

گرفت. 5 تن از اساتید و مدرسان این دانشگاه 
برای اولین بار در سطح ملی به عنوان داور 
جشنواره ملی انتخاب شدند. در این 10 دوره 
که در جشنواره ملی حرکت حضور داشتیم، در 
سطح ملی بالغ بر 30 عنوان برترِ ملی کسب 

کردیم. 
وی ضمن ابراز امیدواری از بسترهای خوب 
طور  به  که  دستی  بالا  اسناد  و  شده  ایجاد 
ویژه در برنامه ششم توسعه بر جایگاه و نقش 
انجمن های علمی دانشجویی تأکید شده ، 
اظهار داشت: خوشبختانه در این اسناد برای 
و  خاص  وظایف  دانشجویی  های  انجمن 
امتیازات ویژه ای درنظر گرفته شده است که 

جای امیدواری دارد. 
دارابی با بیان اینکه یکی از فعالیتهای مهم 
انجمن های علمی دانشجویی تشکیل اتحادیه 
های انجمن علمی است، این نوید را داد که 
بسیاری از اعضا و دبیران انجمن های علمی در 
اتحادیه انجمن های علمی حضور دارند و در 
بعضی از اتحادیه های علمی سراسرکشور به 

عنوان هیئت رئیسه فعالیت دارند. 
وی افزود: برای سال جاری 9 جشنواره منطقه 
ای در سطح کل کشور به صورت سراسری 
برنامه ریزی شده که  عرصه خوبی برای فعالیت 
انجمن های علمی – فرهنگی محسوب می 
شود. وی از تمام نخبگان و فرهیختگان تقاضا 
کرد در این امر حضور یابند و فقط به حضور 

در جشنواره حرکت اکتفا  نکنند.
 وی همچنین از برگزاری جشنواره نشریات 
که خاص تولیدات دانشجویی است خبر داد 
حال  در  معاونت  حوزه  و  دفتر  در  افزود:  و 
برنامه ریزی برای برگزاری جشنواره های بین 
المللی هستیم و با هماهنگی با دفتر بین الملل 
دانشگاه مقرر شده است که چند جشنواره بین 
المللی با همکاری کشورهای منطقه برگزار 

شود.

اختتامیه پنجمین جشنواره درون دانشگاهی »حرکت« در البرز بر گزار شد
با کسب  20 عنوان طرح برتر

  در مراسم اختتامیه صورت گرفت؛  
درخشش دانشگاه جامع علمی - کاربردی البرز 

در پنجمین جشنواره  درون دانشگاهی »حرکت« 

دانشگاهی  درون  جشنواره  پنجمین  اختتامیه  مراسم 
»حرکت« با حضور مسئولان عالی رتبه، رؤسای مراکز، 
البرز،  اساتید و  دانشجویان دانشگاه علمی _ کاربردی 
صبح چهارشنبه در مرکز تربیت مربی و پژوهش های 

فنی حرفه ای کرج برگزار شد. 
به گزارش دنیای هوادار؛ در این جشنواره که انجمن 
های علمی در حوزه های فعالیت علمی خلاقانه، فضای 
مجازی، انجمن های علمی برگزیده، کارآفرینی، مسابقات 
علمی، نشر کتاب، نشریه علمی، اختراع و  پژوهش به 
صورت کشوری به رقابت با یکدیگر پرداختند، با معرفی 

و تقدیر از نفرات برتر به کار خود خاتمه داد.
دکتر پیمان دانش کار آراسته سرپرست دانشگاه جامع 
علمی- کاربردی البرز با بیان اینکه جشنواره »حرکت« 
به دنبال شور و  نشاط علمی در جامعه دانشگاهی است، 
افتخار میزبانی و دبیری سومین و   البرز  اظهار داشت: 

پنجمین جشنواره حرکت را داشته است. 
وی افزود: بدین منظور سال قبل سامانه ای طراحی شد 
که تمامی مراحل از ثبت طرح ها تا داوری دستاوردها 

به صورت سراسری و آنلاین انجام شد. 
دانش کار آراسته از ارائه 500 طرح ارسالی به دبیرخانه 
مختلف  استان  از 25  و  گفت:  داد  خبر  جشنواره  این 
انجمن های علمی در این جشنواره شرکت کردند که در 

نهایت 53 اثر در 9 گروه پذیرفته شد. 
وی افزود: نکته حائز اهمیت این رخداد علمی_ فرهنگی 
برتر  اثر   20 ، برتر  اثر  این 53  میان  از  که  است  این 
علمی  جایگاه  نشانگر  که  است  البرز  استان  به  متعلق 

والای دانشگاه جامع علمی _ کاربردی البرز است.
لازم به ذکر است از 5 جشنواره درون دانشگاهی حرکت 
که تا کنون در کشور برگزار شده است، استان البرز برای 

دومین بار  دبیر و میزبان این جشنواره بود.

به همت دانشگاه جامع علمی _ کاربردی استان البرز؛ 

 سرپرست اداره کل فرهنگی و اجتماعی 
اعلام  البرز  کاربردی   - علمی  دانشگاه 
داشت: در دهمین جشنواره ملی حرکت 
توانستیم 3  شد،  برگزار  کرمانشاه  در  که 
مقام برتر ملی در سطح دانشگاه های کل 
کشور را کسب کنیم. در حالیکه بسیاری از 
دانشگاههای دولتی در پایتخت، مقام های 
کمتری کسب کردند و بعضا حتی نتوانستند 
و  اساتید  از  تن   5 آورند.  بدست  مقامی 
مدرسان این دانشگاه نیز  در سطح ملی به 

عنوان داور جشنواره ملی انتخاب شدند.


